Saint Louis County Police Department
Investigative Report 14-43984

The following information relates to the Saint Louis County Police Department’s investigation of a homicide
that occurred on Saturday, August 9, 2014 at approximately 12:02 p.m., near 2947 Canfield Drive, in the City
of Ferguson, within Saint Louis County, Missouri.

On Saturday, August 9, 2014, at approximately 12:43 p.m., Detective Sergeant of the
Saint Louis County Police Department’s Division of Criminal Investigation, Bureau of Crimes Against Persons,
received a phone call from the Saint Louis County Police Department’s Bureau of Communications. Detective
Sergeant was notified of a homicide where an on-duty police officer from the City of Ferguson had
discharged his firearm and shot a male. The male had been pronounced deceased at the scene by responding
paramedics from Christian Hospital EMS. The Ferguson Police Department was requesting the Saint Louis
County Police Department conduct an investigation into the incident.

Accordingly, the following detectives from the Saint Louis County Police Department’s Division of Criminal
Investigation, Bureau of Crimes Against Persons, drove to the scene:

Detective Lieutenant
Detective Sergeant
Detective

Detective

Detective

Detective

Detective

Detective

Detective

Detective

Detectives began arriving at the scene at 2947 Canfield Drive at approximately 1:30 p.m. There was a large
crowd of bystanders and a large uniformed police presence at the scene when detectives arrived.

As Detective and Detective were walking toward the scene, they were approached by a
female who identified herself as:

Lesley L. McSpadden
Black Female

DOB

SSN:

Saint Louis, Missouri 63136
Mobile phone:

McSpadden indicated she was the mother of the deceased victim whom she identified as:



Michael Brown Jr.
Black Male

DOB:

SSN:

Saint Louis, Missouri 63136

McSpadden stated her son had been shot by a Ferguson police officer and was lying in the street. McSpadden
provided identifying information on her son to include:

A Mohawk style haircut

Medium complexion

6’4", 280lbs

“Big Mike” tattoo on his left forearm

The identifiers provided by McSpadden were later used for a preliminary identification of Brown.

McSpadden was provided contact information for detectives and agreed to remain in contact during the
course of the investigation.

The scene near 2947 Canfield Drive had been cordoned off with yellow crime scene tape, and police officers
from both the Ferguson Police Department and the Saint Louis County Police Department were standing at
various points around the tape preserving the scene. There were groups of bystanders just outside the yellow
crime scene tape at points all around the scene. Many individuals were clearly upset and were expressing
their frustration, by at times yelling obscenities and threats, and attempting to encroach on the crime scene
itself.

The following detectives from the Saint Louis County Police Department’s Division of Criminal Investigation,
Bureau of Criminal Identification, Crime Scene Unit, arrived at the scene:

Detective Sergeant
Detective
Detective
Detective

to conduct their investigation. Detective supplemental report can be viewed for additional details
regarding their investigation.

A full list of Saint Louis County police officers who responded to the scene can be viewed under the associated
Call For Service (CFS) Number

The following Police Officers from the City of Ferguson Police Department were at the scene during the
investigation:

Chief



Captain
Lieutenant
Sergeant
Police Officer
Police Officer
Police Officer

and provided information relevant to the investigation. A full list of Ferguson police officers who responded to
the scene for crowd control can be viewed under the associated Ferguson Police Department Report Number

Detectives from the Bureau of Crimes Against Persons briefly spoke with Chief who directed
detectives to speak with Sergeant the on-duty Ferguson supervisor when the incident took place. Chief
indicated Sergeant had the most detailed knowledge of the incident.

Detectives briefly spoke with Sergeant in order to learn the general circumstances of the incident.
Sergeant confirmed he was the on-duty supervisor for the Ferguson Police Department and the first
supervisor at the scene after the homicide took place. Sergeant said he drove to the scene after
hearing over his department radio that he was being requested at the Canfield Green Apartment Complex.

After arriving at the complex, Sergeant briefly spoke with Police Officer Darren Wilson, DSN 609, of the
Ferguson Police Department. Sergeant provided the following information about his conversation with
P.O. Darren Wilson. P.O. Darren Wilson indicated to him that he had been involved in a shooting and the
subject of the shooting was now deceased. Sergeant indicated P.O. Darren Wilson had previously told
the subject, who had been walking down the middle of Canfield Drive with another male, to get out of the
roadway and over to the sidewalk. Sergeant indicated P.O. Darren Wilson attempted to exit his vehicle
and contact the males. As he attempted to exit his vehicle, a struggle involving the driver’'s side door began
after the subject shut the driver’s side door on him. The subject would not let P.O. Darren Wilson get out of
his vehicle. The subject began assaulting P.O. Darren Wilson through the driver’'s side window while P.O.
Darren Wilson was still inside his police vehicle. The assault escalated to the point where the subject tried to
take P.O. Darren Wilson’s firearm and P.O. Darren Wilson fired at least one gunshot while inside the vehicle.

The subject ran away from the vehicle and ran east on Canfield Drive. P.O. Darren Wilson exited his vehicle
and gave chase on foot. During the foot chase, the subject turned around and began running toward P.O.
Darren Wilson. P.O. Darren Wilson indicated to Sergeant that, as the subject was charging toward him,
P.O. Darren Wilson fired his weapon to stop the subject from assaulting him further.

Sergeant did not believe the subject displayed a gun and the whereabouts of the second male were
unknown.
Sergeant indicated P.O. and P.O. both of the Ferguson Police Department, were the first

two officers to arrive at the scene after the incident took place.



Sergeant directed P.O. Darren Wilson to leave the scene, return to the Ferguson Police Department and
await instructions. Sergeant based this decision on upset individuals at the scene who were directing
their anger toward P.O. Darren Wilson.

Sergeant agreed to complete a detailed recorded interview at a later time.

At the conclusion of the conversation with Sergeant detectives from the Bureau of Crimes Against
Persons initiated the investigation within the crime scene. Detective was directed to document the
scene. Detective was directed to interview P.O. Detective was directed to interview
P.O. . Detective was directed to interview P.O. Darren Wilson at the Ferguson Police
Department. Detective was directed to interview a female who had presented herself as a witness
to uniformed officers at the scene.

Detective directed his attention to the scene, noting the incident took place in the 2900 block of
Canfield Drive. The 2900 block of Canfield Drive sits within the Canfield Green Apartment Complex, a 414 unit,
18 building complex. The complex is owned by Numerous apartment buildings made of
framed and brick construction sit on both the north and south sides of Canfield Drive.

The 2900 block of Canfield Drive is a two-way street of asphalt construction and sits entirely within the
Canfield Green Apartment Complex. Within the complex, Canfield Drive runs slightly southeast and
northwest. A double yellow line separates the two lanes of traffic. At the eastern end of the complex, the
roadway changes names to Windward Court. Adjacent to the Canfield Green Apartment Complex, on the
eastern end, is the Northwinds Apartment Complex. At the western end of the complex, the 3000 block of
Canfield Drive changes to an area consisting of single family homes. Further west of the single family homes,
is the intersection of West Florissant Avenue and Canfield Drive.

The incident, as well as the investigation, took place during daylight hours.

The scene encompassed the roadway between approximately 2964 Canfield Drive and the intersection of
Canfield Drive at Coppercreek Court.

Prior to the arrival of detectives from the Saint Louis County Police Department, several orange traffic cones
had been placed at various locations near items of apparent evidentiary value.

Detective first directed his attention to the middle of Canfield Drive in front of the address identified
as 2964 Canfield Drive. A fully marked Ferguson Police Department patrol vehicle identified as:

2013 Chevrolet Tahoe

White in color with Ferguson Police Department Decals on both sides of the vehicle
License Plate: City of Ferguson

Vehicle Identification Number:

was parked at an angle, primarily in the northwest traffic lane on Canfield Drive, facing north. The rear left tire
was nearly sitting on the double yellow line.



Detective observed all four of the doors to the vehicle were closed and all the windows in the vehicle
were up with the exception of the driver’s window. The driver’s window appeared to have been shattered
based on small pieces of glass on the ground and inside of the vehicle. The vehicle’s windows were tinted with
the exception of the front windshield and the front passenger window. The shattered front driver’s window
appeared not to have been tinted based on the shattered pieces of glass on the ground and in the vehicle.
The exterior driver’'s side mirror was bent forward toward the front of the vehicle. In approximately the
exterior upper center half of the driver’s side front door was apparent human tissue. Slightly below the front
exterior driver’s side door handle, was a defect in the door, with a small bugle protruding outward. At the
point of this bulge, a small amount of paint was missing. Detective also observed a small amount of
apparent blood on the exterior rear driver’s side door in approximately the middle of the door. This apparent
blood was just above the vehicle’s decal striping.

On the rear window were apparent finger and hand smudge marks in dust. This was later determined to have
been of no evidentiary value as the dirt and marks on the vehicle had been mentioned during the Ferguson
Police Department’s morning roll call. Sergeant observed the markings on the back of the car and told
P.O. Darren Wilson to get the vehicle washed during his shift.

The vehicle had been wrapped in yellow crime scene tape prior to detectives from the Saint Louis County
Police Department’s Bureau of Crimes Against Persons arriving at the scene.

Detective directed his attention to the asphalt road around Ferguson patrol vehicle and
observed the following items on the roadway:

- Avyellow/black/white bracelet was near the front driver’s side tire

- Ared Saint Louis Cardinals baseball hat was upside down south of the front driver’s side tire

- Broken glass was just south of the front driver’s side door

- A single spent cartridge casing head stamped “FEDERAL 40 S&W” was just south of the rear driver’s
side door

- A single spent cartridge casing head stamped “FEDERAL 40 S&W” was along the southern curb, south
of Ferguson Patrol vehicle

- A brown bracelet was under the vehicle behind the front passenger side tire

Traveling approximately southeast on Canfield Drive from Ferguson patrol vehicle in the southeast
lane of traffic, was a “Nike” brand white and black sandal. This sandal was positioned upside down with the
toe of the sandal facing approximately northwest. Further southeast from this sandal, also in the southeast
lane of traffic, near the double yellow line, was the other matching sandal. This item was approximately in
front of 2960 Canfield Drive. This second sandal was positioned right side up with the toe facing south.

Near the intersection of Canfield Drive at Caddiefield Road, parked across the middle of Canfield Drive facing
north, was the following fully marked Ferguson Police Department patrol vehicle:

2013 Chevrolet Tahoe
White in color with Ferguson Police Department decals on both the sides of the vehicle
License Plate: City of Ferguson



Vehicle Identification Number:

On Caddiefield Road at Canfield Drive, parked facing in a southeast direction, was the following fully marked
Saint Louis County Police Department patrol vehicle:

2013 Ford Explorer

White in color with Saint Louis County Police Department decals on both sides of the vehicle
License Plate: Saint Louis County

Vehicle Identification Number:

In the middle of Canfield Drive at Coppercreek Court, parked across the middle of Canfield Drive facing north,
was the following fully marked Ferguson Police Department patrol vehicle:

2013 Chevrolet Tahoe

White in color with Ferguson Police Department decals on both the sides of the vehicle
License Plate: City of Ferguson

Vehicle Identification Number

Vehicles had been positioned at their respective locations after the incident took
place in order to aid in preserving the scene.

Detective directed his attention to the area on Canfield Drive between the two marked Ferguson
Police vehicles identified as . Within this area of concentration was the victim who had
been covered with a white sheet prior to detectives from the Saint Louis County Police Department’s Bureau
of Crimes Against Persons’ arrival. The victim was approximately in the center of the roadway in front of 2943
Canfield Drive.

During the course of the investigation, detectives from the Saint Louis County Police Department’s Crime
Scene Unit, placed orange screens around the victim.

In the area around the victim, the following items of evidentiary value were located:

Northwest of Ferguson patrol vehicle , in the northwest lane of traffic on Canfield Drive, were apparent
blood droplets in the roadway. The apparent blood droplets formed a small trail on the roadway. The
droplets extended between an area slightly west of Coppercreek Court and where the victim’s body was
located in approximately the center of the roadway.

Continuing approximately west from the apparent blood droplets, and closer to the victim, were two spent
cartridge casings head stamped “FEDERAL 40 S&W” in approximately the middle of the roadway on Canfield
Drive.

Approximately south of these spent cartridge casings, in the southeast lane of traffic on Canfield Drive and
closer to the curb, were two spent cartridge casings head stamped “FEDERAL 40 S&W.”



Just west of these spent cartridge casings, also in the southeast lane of traffic on Canfield Drive was a spent
cartridge casing head stamped “FEDERAL 40 S&W.”

South of this spent cartridge casing, in the grass area between the southeast lane of traffic on Canfield Drive
and the sidewalk, were four spent cartridge casings head stamped “FEDERAL 40 S&W.”

Northeast of the victim, in the northwest lane of traffic on Canfield Drive, was an apparent projectile.

South of the victim, in the southeast lane of traffic on Canfield Drive, just east of Caddiefield Road, was a spent
cartridge casing head stamped “FEDERAL 40 S&W.”

Full details of the locations of the items, to include specific measurements, can be seen on the associated
diagram completed by the Saint Louis County Police Department’s Crime Scene Unit.

As the scene investigation continued, there were several large groups of hostile individuals around the
perimeter of the crime scene. The investigation of the scene was interrupted several times by death threats
directed toward police officers and gunshots being fired by an unknown persons around the crime scene.

Medicolegal Death Investigator of the Saint Louis County Medical Examiner’s Office arrived at
the scene at approximately 2:30 p.m. and conducted his investigation once it was safe to do so. For more
information regarding this investigation, reference should be made to Saint Louis County Medical Examiner’s
Office Report Number 14-5143.

During Investigator time at the scene, he removed the white sheet covering the victim. After the
removal of the sheet, detectives took note of identifying information on the victim, which was consistent with
the description Lesley McSpadden provided for her son, Michael Brown.

Detective observed Brown was lying on his stomach with his head facing approximately west and his
feet facing approximately east on Canfield Drive. Brown was wearing a light gray T-shirt, blue underwear,
khaki shorts, a black belt, and tall yellow socks with apparent black marijuana leaves on them.

The right side of Brown’s face was resting on the roadway. Apparent blood was on the roadway near Brown’s
head and had traveled in a western direction away from Brown. Brown’s left arm was partially bent at the
elbow with his left hand near the waist of his pants with his palm up. There was nothing in his left hand.
Brown’s right arm was straight and slightly away from the lower portion of his body, in an approximately
northeast direction. His right palm was face up. There was nothing in his right hand.

During Investigator examination, Brown’s body was moved from his stomach to his back. Detective
observed Brown had visible injures, consistent with gunshot wounds, to the following areas of his

body:

Right hand

Right arm

Head

Left forearm



The specifics of those and other injuries, which were not readily visible at the scene, are fully documented in
the post-mortem examination report.

Investigator inventoried Brown’s pockets at the scene. In his right front pocket were two five dollar
United States Currency bills and a notepad. In his left front pocket was a red lighter and a black lighter.

Investigator then secured brown paper bags over both of Brown’s hands.

During the examination of Brown, two individuals who only identified themselves as relatives of Brown, were
permitted inside the crime scene tape and escorted by Captain of the Saint Louis County
Police Department’s Division of Patrol, North County Precinct. Detective Sergeant requested the two
individuals stand outside of the tape and they complied.

At the conclusion of investigation, representatives from Saint Louis Livery placed Brown into a secure
transportation bag and transported Brown’s body to the Saint Louis County Medical Examiner’s Office, located
at 6509 Helen Avenue Saint Louis, Missouri 63134.

During the investigation at the scene, Detective also noted and directed his attention to the
apartment building known and numbered as 2960 Canfield Drive. Detective observed this building’s
exterior consisted of brick and vinyl siding. On the north side of this building, was damage consistent with
having been struck by a projectile. The damage was to the vinyl siding above the easternmost window on the
first level. Detectives from the Saint Louis County Police Department’s Crime Scene Unit attempted to extract
a possible projectile from the building but were unable to do so due to the construction of the building and
the significant structural damage that would have been required to remove an item. The interior of the
building was checked and there was no penetration to the interior of the apartment.

Detective also noted that, northwest of Ferguson Patrol vehicle , off of Canfield Drive, was a
semi-circular roadway/parking lot, identified as Canfield Drive. In the parking lot, in front of the apartment
buildings identified as 2973 Canfield Drive and 2969 Canfield Drive was a vehicle. This vehicle was reported to
both Detective and Detective as having been occupied by a witness during the incident. This
vehicle was parked facing Canfield Drive at the time of the investigation. The vehicle was fully identified as:

Details regarding this vehicle and its occupant are documented later in this investigative report.



No security video cameras were present within the apartment complex. While at the scene, Detective

spoke with P.O. the Public Relations Representative for the Ferguson Police Department, who indicated
there were no security video cameras maintained by the complex and there was not a private company
providing security video surveillance on behalf of the complex.

At approximately 1:45 p.m., Detective made contact with P.O. who was still at the scene.

P.O. was dressed in full department uniform and was operating marked police vehicle for his
shift on August 9, 2014. P.O. was scheduled to work the day shift from 6:30 a.m. to 6:30 p.m. and
was utilizing radio call sign

Detective asked P.O. to recall the events of the day and he agreed to do so. P.O.

stated the shift had been “crazy,” which caused many of the police units to be handling calls and activity
outside of their regularly assigned areas. P.O. received a call for service regarding a theft from the
Ferguson Market, located at 9101 West Florissant Avenue in Ferguson, Missouri. The description of the theft
suspect was a black male wearing a white T-shirt and who was then walking northbound on West Florissant
Avenue from that location. P.O. conducted a canvass of the area, but was unable to locate the
subject. P.O. drove to the scene at the Ferguson Market and made contact with the clerk, who
provided a more thorough description of the suspect. The clerk stated the suspect was a black male, wearing
a red Cardinals baseball hat, a white T-shirt, khaki colored cargo shorts, and yellow socks. P.O.

departed the Ferguson Market and responded to the Quiktrip, located at 9420 West Florissant Avenue in
Ferguson, Missouri, continuing his canvass of the area. His inspection of Quiktrip did not locate the suspect
and he returned to his marked patrol vehicle.

P.O. heard P.O. Darren Wilson call out over the department radio. P.O. Darren Wilson requested an
assist unit and provided his location. P.O. described P.O. Darren Wilson’s voice to be “excited.”
Knowing P.O. Darren Wilson’s location was in very close proximity to his own, P.O. activated his

emergency lights and sirens and headed in P.O. Darren Wilson's direction. As he rounded the curve in the
3000 block of Canfield Drive, he heard four gunshots in succession. As he drove through the curve, he had an
unobstructed view of the street. P.O. observed a male lying on the pavement and P.O. Darren Wilson
was standing near him, approximately three or four feet away, in the low ready position. P.O. parked
and exited his vehicle. He approached and observed the male to be motionless and bleeding heavily.

P.O. immediately requested the dispatcher have EMS, a supervisor, and Ferguson detectives respond
to the scene. He directed P.O. , who arrived shortly after him, to begin taping off the crime scene and
secure it. P.O. was immediately concerned with preserving the scene and preventing further

incidents from occurring.

P.O. observed P.O. Darren Wilson’s uniform to be disheveled and the shirt pocket to be open. He
further observed discoloration and swelling to the side of P.O. Darren Wilson’s face and blood on his hand.
Believing he was just involved in a “scuffle,” P.O. asked him, “Are you ok?” P.O. Darren Wilson
replied, “I'm fine.”

P.O. observed his supervisor, Sergeant arrive at the scene moments later. It was determined
that P.O. Darren Wilson would drive himself to the Ferguson Police Station to remove himself from the scene.



He was seated in an uninvolved, marked Ferguson police car before departing the scene for the Ferguson
Police Department.

P.O. began to mark potential evidence with cones and maintain the scene.

An EMS unit which had been in the area and was leaving a call for service was flagged down. The EMS Unit
was later determined to be Christian Hospital EMS and had recently departed a sick case at
Glenark Drive. The EMS Unit was manned by Paramedic Paramedic touched the
body and was unable to discover a pulse. He contacted the hospital.

Shortly after, the EMS unit that was requested through the dispatcher arrived. Christian Hospital EMS
manned by Paramedic and Paramedic surveyed the body and
determined it was unnecessary to touch or alter the body.

P.O. believed the body was covered first by a blanket by a Fire/EMS Unit and an additional blanket
was later placed on him possibly by Sergeant and Lieutenant of the Ferguson Police
Department.

Detective asked P.O. if he observed anyone else in the vicinity of the immediate crime scene.
He stated that he was unsure, as he developed “tunnel vision” after seeing P.O. Darren Wilson and the body
lying in the street. He stated within approximately 30 seconds, many people began to come outside and
surround the scene.

Detective asked P.O. if it was unusual for P.O. Darren Wilson to appear disheveled in his
uniform. P.O. stated it was very unusual as he is usually very clean and pressed, with his uniform shirt

being straight and proper.

Detective asked P.O. if he saw any of the altercation at all. He stated he did not, and only
heard the shots.

P.O. could add nothing further and the interview was concluded.

Detective directed Detective to conduct an interview with Ferguson Police Officer who
had responded to assist P.O. Darren Wilson.

At approximately 1:45 p.m., Detective made contact with P.O. who was still at the scene.
P.O. was dressed in full department uniform and was operating marked police vehicle for his

shift on August 9, 2014. P.O. was scheduled to work the day shift from 6:30 a.m. to 6:30 p.m. and was
utilizing radio call sign

P.O. said prior to this incident, he had been directed by dispatch to an illegally parked vehicle. P.O.
was traveling north on West Florissant Avenue approaching Highmont Drive when he heard a radio
transmission from P.O. Darren Wilson to the dispatcher. P.O. recalled P.O. Darren Wilson’s transmission

was something to the effect of, “Frank 21, I’'m on Canfield with two, send me another car.” P.O. said



P.O. Darren Wilson’s voice was composed but sounded concerned. P.O. said he worked closely with
P.O. Darren Wilson and he could tell by the sound of his voice that something was wrong.

P.O. activated his emergency lights and turned his patrol vehicle around in order to travel south on
West Florissant Avenue toward Canfield Drive. After reaching Canfield Drive, P.O. turned left, traveling
east on Canfield Drive. P.O. said he arrived in the area at the same time as P.O. . P.O.

said after arriving at the scene, he observed P.O. Darren Wilson’s marked Ferguson patrol vehicle stopped in
the roadway facing west. P.O. stopped his vehicle along the south curb of the roadway, and exited his
vehicle. P.O. said as he exited his vehicle, he observed P.O. Darren Wilson standing in the roadway
approximately 30 feet east of him. P.O. Darren Wilson had his duty weapon in his hand and was pointing it
toward the ground. On the ground in front of P.O. Darren Wilson was an individual who was later identified as
Michael Brown.

P.O. said he immediately ran east toward P.O. Darren Wilson in order to assist. After reaching P.O.
Darren Wilson’s location, P.O. realized the person on the ground had been shot. P.O. said he did
not ask P.O. Darren Wilson what happened but he assumed P.O. Darren Wilson had shot the person. P.O.

clarified by saying he could see that P.O. Darren Wilson was visibly shaken and upset. P.O. asked
P.O. Darren Wilson if he was okay to which he replied he was. P.0O. Darren Wilson requested P.O.
secure the scene with crime scene tape. P.O. immediately ran to his vehicle and retrieved his crime
scene tape which he used to cordon off the area. After securing the area, P.O. again went to P.O.
Darren Wilson and asked if he was okay. P.O. Darren Wilson said he was okay. P.O. said he then left
P.O. Darren Wilson’s side and attempted to make sure no unauthorized personnel entered the scene.

Detective asked P.O. if he heard gunshots or any additional radio transmissions while driving to
the scene. P.O. said he did not hear any gunshots and was unaware that anyone had been shot until he
arrived on scene. P.O. said he was on scene quickly after hearing P.O. Darren Wilson’s request for

assistance so he did not believe P.O. Darren Wilson had an opportunity to radio for help a second time.

P.O. advised Detective that after he and P.O. arrived on scene, P.O. responded
to the side of P.O. Darren Wilson and remained with him while on scene.

P.O. was unable to provide any additional information and the interview was concluded.

Detective was directed to respond to the Ferguson Police Department located at 222 South Florissant
Road in Ferguson, Missouri to contact P.O. Darren Wilson.

After arriving at approximately 2:00 p.m., Detective met with Lieutenant Colonel

of the Ferguson Police Department. Lieutenant Colonel escorted Detective to the office of the

Ferguson Detective Bureau where he met with P.O. Darren Wilson. Also present in the room was Detective R.
of the Ferguson Police Department and P.O. Darren Wilson’s attorney,

Initially, Detective observed P.O. Darren Wilson to be dressed in full Ferguson Police Department
uniform with the exception of a duty belt. Detective observed several apparent injuries to P.O. Darren
Wilson. Specifically, the left and right side of P.O. Darren Wilson’s face were red and swollen. P.O. Darren



Wilson’s left ear was also red and swollen. Scratches were present to the left side of P.O. Darren Wilson’s
neck. A large abrasion was present at the base of P.O. Darren Wilson’s neck.

As Detective took note of the injuries, P.O. Darren Wilson directed Detective attention to a
duty belt sitting on the floor, near the area of Detective desk. Detective observed the duty belt
to be void of a firearm. P.O. Darren Wilson then directed Detective attention to a yellow evidence
envelope sitting atop Detective desk. P.O. Darren Wilson indicated his weapon was packaged as
evidence and secured within the envelope.

It was then determined by Lieutenant Colonel that P.O. Darren Wilson would be conveyed to Christian
Northwest Emergency Room for a medical evaluation. P.O. Darren Wilson removed his uniform shirt and
draped it over a chair by Detective desk. Prior to departing the police department, Detective

indicated he would maintain custody of P.O. Darren Wilson’s duty belt, shirt, and firearm.

P.O. Darren Wilson was conveyed by Lieutenant Colonel to Christian Northwest Hospital Emergency
Room, located at 1225 Graham Road, Florissant, Missouri 63031, for a medical evaluation and treatment. Also
present in the vehicle was

Detective drove to Christian Northwest Hospital. While driving, Detective contacted Detective
Division of Criminal Investigation, Bureau of Criminal Identification, Crime Scene Unit,
and requested he meet them at the hospital to photograph P.O. Darren Wilson.

After arriving at the hospital at approximately 2:15 p.m., Detective entered a trauma room and
contacted P.O. Darren Wilson. Also present in the room was Detective Lieutenant Colonel
and Detective photographed the visible injuries present on P.O. Darren Wilson’s head, neck,

and shoulders.

After completing the photographs, Detective and Lieutenant Colonel departed the trauma
room. Detective asked P.O. Darren Wilson if he would provide his account of the incident. P.O. Darren
Wilson agreed to do so.

P.O. Darren Wilson explained he was currently employed by the Ferguson Police Department and had been a
police officer for five years. P.O. Darren Wilson indicated he was on-duty at the time of the incident and was
assigned to Sector 1 and utilized radio call sign F-21. P.O. Darren Wilson's shift began at 6:30 a.m. and he was
scheduled to end his shift at 6:30 p.m. During his tour of duty, P.O. Darren Wilson was operating fully marked
Ferguson Police Department vehicle

Prior to the incident taking place, P.O. Darren Wilson had just completed an unrelated radio assignment of a
sick case. After completing the radio assignment, he drove west on Canfield Drive. While driving, P.O. Darren
Wilson heard on his department radio, a broadcast of a stealing reported to have occurred at 9101 West
Florissant Avenue. During the broadcast, a suspect description was provided. The suspect was described as a
black male, wearing a black T-shirt and brown shorts. The broadcast also identified that cigarillos were taken
during the stealing.



P.O. Darren Wilson stated he observed two unknown subjects walking toward his location from the area of
Canfield Drive and West Florissant Avenue. P.O. Darren Wilson described the individuals as:

Black Male, dark complexion, approximately 5’5”, thin build, short dreadlock style hair, wearing a black T-shirt.
This individual was later identified as Dorian Johnson. Although, P.O. Darren Wilson did not know Johnson at
the time, for clarity purposes, he will be identified as Johnson for the remainder of P.O. Darren Wilson’'s
statement.

Black Male, medium complexion, approximately 6’3", approximately 270 pounds, clean shaven, wearing red
baseball style hat, gray shirt, khaki shorts, yellow socks. This individual was later identified as Michael Brown.
Although, P.O. Darren Wilson did not know Brown at the time, for clarity purposes, he will be identified as
Brown for the remainder of P.O. Darren Wilson’s statement.

P.O. Darren Wilson stopped his patrol vehicle and allowed the subjects to approach. With his window down,
P.O. Darren Wilson stated, “Hey guys, why don’t you walk on the sidewalk?” P.O. Darren Wilson indicated
Johnson stated, “We are almost to our destination.” This statement was quickly followed by Brown stating,
“The fuck with what you say.” Both subjects continued to walk past the patrol vehicle.

P.O. Darren Wilson notified his dispatcher he would be conducting a pedestrian check on Canfield Drive and
requested an assist officer. P.O. Darren Wilson then placed his patrol vehicle in reverse and backed up toward
the subjects and stated, “Hey, come here.”

As P.O. Darren Wilson opened the driver’s door of his patrol vehicle, the door was slammed shut by Brown.
P.O. Darren Wilson ordered Brown to get back and then attempted to open the driver’'s door again. The door
was then slammed shut again by Brown, who then placed both of his hands on the door, near the lower
portion of the window frame, and held it shut. P.O. Darren Wilson stated he gave Brown several commands to
get back and move away from the vehicle.

As P.O. Darren Wilson was giving Brown commands, Brown thrust his upper body into the open window of the
patrol vehicle. Brown immediately started punching P.O. Darren Wilson multiple times in the face and
shoulders by “swinging wildly.” P.O. Darren Wilson indicated during the initial assault, he was struck on the
left side of his chin, chest and shoulders. P.O. Darren Wilson began attempting to deflect the strikes with both
hands and his left arm while ordering Brown to stop.

P.O. Darren Wilson observed Brown reach back with his left hand and give something to Johnson, stating
“Here, take this.” Brown then used his left hand to strike P.O. Darren Wilson with a closed fist on the right
side of his face. This “stunned” P.O. Darren Wilson. P.O. Darren Wilson attempted to retrieve his department
issued mace from his duty belt; however, due to him being in the seated position he was unable to.
Additionally, P.O. Darren Wilson believed his collapsible baton would be ineffective due to the confined space.

P.O. Darren Wilson indicated he felt Brown was overpowering him due to his size and position. P.O. Darren
Wilson explained he could not escape or retreat through the passenger side of the vehicle as the radio and
computer were situated in such a manner that prevented it. P.O. Darren Wilson created distance with Brown
by pushing away with his left hand and then retrieved his department issued firearm with his right hand. P.O.
Darren Wilson yelled, “Stop or | will shoot.” As P.O. Darren Wilson was raising the firearm, Brown grabbed the



top of the gun. P.0O. Darren Wilson explained that Brown’s hand was large enough to encompass the top of
the slide, a large portion of the handgrips, and the trigger guard. Brown then yelled, “You’re too much of a
pussy to shoot me.”

P.O. Darren Wilson ordered Brown to “stop” and “get back”. Brown did not comply. Brown then forced the
barrel of the weapon in a downward angle, at which time P.O. Darren Wilson felt the barrel press into his left
hip. P.O. Darren Wilson could feel the fingers of Brown’s hands moving near the trigger and trigger guard of
the firearm. Fearing that Brown was attempting to shoot him, P.O. Darren Wilson placed his left hand against
the frame of the firearm and began to push the gun away from himself while moving his hips to the right,
away from the gun. P.O. Darren Wilson attempted to stop the threat by discharging a round of ammunition.
P.O. Darren Wilson was able to pull the trigger of the firearm; however, the weapon malfunctioned. P.O.
Darren Wilson believed the misfire was due to Brown’s hand preventing the weapon from functioning
normally.

P.O. Darren Wilson then pulled the trigger an additional time; however, the weapon again malfunctioned.
P.O. Darren Wilson pulled the trigger again for the third time. The firearm discharged one round of
ammunition which traveled through the driver’'s door. Immediately following the shot, P.O. Darren Wilson
observed a large explosion of glass shards as the window shattered. P.O. Darren Wilson observed his hands
were covered with apparent blood but was unsure who was injured.

P.O. Darren Wilson stated Brown re-entered the vehicle through the driver's window. Brown struck P.O.
Darren Wilson in the face several times with a closed fist. Brown ceased the assault and then fled east on
Canfield Drive.

P.O. Darren Wilson exited his patrol vehicle and notified his dispatcher that shots were fired and requested
additional assist officers. P.O. Darren Wilson then chased Brown on foot and gave him several loud verbal
commands to stop and get on the ground. Brown ignored the commands and continued to flee.

As P.O. Darren Wilson was running, Brown stopped and turned around. According to P.O. Darren Wilson,
Brown had an “intense” and “psychotic” look on his face. Brown immediately placed his right hand into the
waistband of his pants. P.O. Darren Wilson stopped, leaving a gap of approximately 30 feet. P.O. Darren
Wilson gave Brown a command to get on the ground. Due to the recent assault on P.O. Darren Wilson and
Brown’s action of placing his hand near his waistband, P.O. Darren Wilson still had his firearm in his hand and
had it pointed at Brown. Brown then screamed something inaudible and began to “charge” P.O. Darren
Wilson. P.O. Darren Wilson stated he began to back pedal with attempts to create or keep the distance
between himself and Brown. P.0O. Darren Wilson explained that he knew if Brown reached him, he would “be
done” as Brown had already overpowered him once during the assault inside of the patrol vehicle.

P.O. Darren Wilson continued to give Brown commands to stop; however, Brown ignored them. Once Brown
got within approximately 15 feet of him, P.O. Darren Wilson indicated he discharged five rounds to stop the
threat. According to P.O. Darren Wilson, this did not slow Brown down and he continued to advance. P.O.
Darren Wilson discharged two additional rounds; however, Brown continued to advance.



P.O. Darren Wilson stated Brown then leaned forward and appeared as if he (Brown) was attempting to
“tackle” him. P.O. Darren Wilson then discharged one additional round to stop the threat. Brown then fell to
the ground, ending the threat.

P.O. Darren Wilson then notified the dispatcher and requested additional assistance and a supervisor by
stating, “Send me every car you got and a supervisor.” P.0O. Darren Wilson indicated P.O. was the first
car to respond, and he requested paramedics be dispatched to the scene.

After the arrival of Sergeant he instructed P.O. Darren Wilson to return to the Ferguson Police
Department. While at the station, P.O. Darren Wilson observed apparent blood on the back of his left forearm
and the front of his right hand. P.O. Darren Wilson washed the blood from his hands.

P.O. Darren Wilson then conducted a safety inspection of his firearm. Upon doing so, he ejected the
magazine, which was empty. P.O. Darren Wilson then found one live cartridge of ammunition in the chamber
of his firearm. P.O. Darren Wilson packaged the firearm in an evidence envelope and remanded custody of
the firearm to Detective

P.O. Darren Wilson and agreed to make themselves available at a later time to provide a formal
recorded statement.

This concluded the interview with P.O. Darren Wilson.

P.O. Darren Wilson was treated by Registered Nurse and Physician’s Assistant

P.O. Darren Wilson was released from the hospital and rode with Lieutenant Colonel and his attorney
back to the Ferguson Police Department. P.O. Darren Wilson arrived at approximately 4:30

p.m.

Once at the Ferguson Police Department, Detective arrived and seized the uniform worn by P.O. Darren
Wilson.

Detective and Detective conducted an inspection of P.O. Darren Wilson’s department issued
firearm, as well as his reserve magazines on his duty belt, which he had in his possession at the time of the
incident. This inspection was conducted in the presence of Detective who had taken custody of the
firearm during P.O. Darren Wilson’s medical treatment. The inspection revealed both reserve magazines to be
loaded with twelve live cartridges of .40 caliber ammunition head stamped “FEDERAL 40 S&W.”

Detective and Detective then inspected the contents of the Ferguson Police Department
evidence envelope containing P.O. Darren Wilson’s firearm. The contents included one empty magazine for a
Sig Sauer P229, a single live cartridge of ammunition head stamped “FEDERAL 40 S&W,” and P.0O. Darren
Wilson’s firearm. The firearm was fully described as:

Black, Sig Sauer P229 semi-automatic pistol, Ferguson Police Department emblem inscribed on the top of the
slide, serial number 55B003794



Detective observed a reddish substance, consistent with blood, to be present on the slide and frame of
the firearm.

The magazine, live cartridge of ammunition, and firearm were seized as evidence by Detective
Reference should be made to Detective supplemental report regarding the results of his investigation.

This concluded the investigation at the Ferguson Police Department.

Detectives at the scene initiated interviews with individuals who were identifying themselves as witnesses.
The following individuals presented themselves and were interviewed at the scene:

At approximately 1:53 p.m., Detective spoke with a witness who identified herself as:

in an unmarked police vehicle.

agreed to complete an audio recording of her account of the incident. A department issued digital
recorder was used to capture the statement. audio statement was later transferred from the digital
recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property Control
Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was completed at approximately 1:58 p.m.

The Saint Louis County Police Department Consent to Search Form completed by granting consent to
search the contents of her mobile phone, was seized and later packaged as evidence and released to the Saint
Louis County Property Control Unit.

provided her phone to Detective for an examination. mobile phone was seized
by Detective and later released to Detective of the Saint Louis County Police
Department’s Division of Criminal Investigation, Digital Forensics Unit.

At approximately 2:19 p.m., Detective spoke with a witness who identified herself as:

in an unmarked police vehicle.

agreed to complete an audio recording of her account of the incident. A department issued digital
recorder was used to capture the statement. audio statement was later transferred from the
digital recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property
Control Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was completed at approximately 2:52 p.m.
The Saint Louis County Police Department Consent to Search Form completed by granting consent

to search the contents of her mobile phone, was seized and later packaged as evidence and released to the
Saint Louis County Property Control Unit.

provided her phone to Detective for an examination. Detective later released
mobile phone to Detective who coordinated the examination with Detective
Detective directed detectives to conduct a canvass of the surrounding apartment buildings that would

have potentially had a view of the incident taking place. Due to the volatile circumstances unfolding at the
scene as the investigation was taking place, apartment buildings somewhat removed from the scene were not
contacted at that time. A decision was made to contact the remainder of the buildings at a more appropriate
time when safety concerns were not as high.

Detective began his area canvass at the apartment building known and numbered as Canfield
Drive.
Detective attempted to make contact with the occupant at Canfield Drive, Apartment and

spoke with:



advised she was home inside her apartment all day. awoke at 4:00 a.m., and did not leave her
apartment. was unaware the incident had occurred until she was contacted by Detective
was unable to provide any additional information and the interview was concluded.

Detective attempted to make contact with the occupant at Canfield Drive, Apartment  and
spoke with:

indicated he worked until 1:30 p.m. and after returning home, the incident had already occurred.
said after he returned home, the area was already secured by police officers. was unable to provide any
additional information and the interview was concluded.

Attempts to contact the residents at the following apartments within building Canfield Drive were
unsuccessful:

Apartment
Apartment
Apartment
Apartment

The canvass at Canfield Drive was concluded.

Detective continued his canvass in the apartment building known and numbered as Canfield
Drive.

Detective attempted to make contact with the occupant at Canfield Drive, Apartment and
spoke with:

Detective asked if she was home at the time of the incident and if she witnessed anything
related to the incident. was apprehensive to speak with Detective advising she did not want



to get involved for fear of retaliation. Detective asked whom she feared. only said
something to the effect of, “l don’t know these people. | have to live here.” Detective advised

that her statement could be important in the investigation and again requested she provide her account of
what she witnessed if anything. agreed to speak with Detective about what she witnessed.

agreed to complete an audio recording of her account of the incident. A department issued digital
recorder was used to capture the statement. audio statement was later transferred from the digital
recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property Control
Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was completed at approximately 4:02 p.m.



Attempts to contact the residents at the following apartments within building Canfield Drive were
unsuccessful:

Apartment
Apartment
Apartment
Apartment
Apartment
The canvass at Canfield Drive was concluded.
Detective continued his canvass in the apartment building known and numbered as Canfield
Court.
Detective attempted to make contact with the occupant at Canfield Court, Apartment and
spoke with:
said he was home at the time of the incident and was inside his apartment. said he heard
what sounded like two gunshots coming from outside. Seconds later he heard approximately four to five
more gunshots. waited approximately 30 seconds then exited his apartment. After going outside,
observed a person lying on the roadway and two uniformed police officers standing near him.
said he did not witness the actual shooting. was unable to provide any additional information and the

interview was concluded.

Detective attempted to make contact with the occupant at Canfield Court, Apartment and
spoke with:



said she was at work at the time the incident occurred. said after she returned home,
numerous officers were already at the scene. was unable to provide any additional information and

the interview was concluded.

Detective attempted to make contact with the occupant at Canfield Court, Apartment and
spoke with:
said she was not home at the time of the incident. was unable to provide any additional

information and the interview was concluded.

Detective attempted to make contact with the occupant at Canfield Court, Apartment and
spoke with:

said she was not home at the time the incident occurred. said she arrived home after the scene
had already been blocked off by officers. was unable to provide any additional information and the

interview was concluded.

Attempts to contact the residents of the following apartments within building Canfield Court were
unsuccessful:

Apartment

Apartment

The canvass at Canfield Court was concluded.

Detective continued his canvass in the apartment building known and numbered as Canfield

Court.



Detective attempted to make contact with the occupants at Canfield Court, Apartment , and
spoke with:

and

and identified themselves as witnesses and agreed to independently speak with Detective
about what they witnessed.

agreed to complete an audio recording of his account of the incident. A department issued digital
recorder was used to capture the statement. audio statement was later transferred from the digital

recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property Control
Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.



The interview with was completed at approximately 4:43 p.m.

At the conclusion of the interview with , he indicated he wished to add to his recorded statement. At
approximately 4:45 p.m., Detective started his digital recorder again and captured the second
statement. second audio statement was later transferred from the digital recorder to a CD which was

packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property Control Unit.

The following is a transcript of the second interview with






In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The second audio statement was completed by was completed at approximately 4:47 p.m.

Detective spoke with who agreed to complete an audio recording of her account of the
incident. A department issued digital recorder was used to capture the statement. audio statement was
later transferred from the digital recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint

Louis County Property Control Unit.

The following is a transcript of the interview with






In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was completed at approximately 4:52 p.m.
Detective attempted to make contact with the occupant at Canfield Court, Apartment and
spoke with:

said she was inside her apartment and heard what sounded like two gunshots coming from outside.

said as she made her way outside she heard approximately six more gunshots prior to exiting the
apartment. did not see the incident occur but said when she went outside she observed a male lying on
the ground and two officers standing over him. was unable to provide any additional information and
the interview was concluded.

Attempts to contact the residents of the following apartments within building Canfield Court were
unsuccessful:

Apartment
Apartment
Apartment
Apartment

The canvass at Canfield Court was concluded.

Detective began his area canvass at the apartment building known and numbered as Canfield
Drive.

Detective attempted to make contact with the occupant at Canfield Drive, Apartment and
spoke with:



said he was sleeping and observed nothing. was unable to provide any additional information
and the interview was concluded.

Detective attempted to make contact with the occupant at Canfield Drive, Apartment and
spoke with:

said he heard gunshots and later saw Brown on the ground and a police officer standing over him.
was unable to provide any additional information and the interview was concluded.

Detective attempted to make contact with the occupant at Canfield Drive, Apartment and
spoke with:

indicated she was home but saw nothing. was unable to provide any additional
information and the interview was concluded.

Attempts to contact the residents of the following apartments within building Canfield Drive were
unsuccessful:

Apartment
Apartment
Apartment



The canvass at Canfield Drive was concluded.

Detective and Detective began an area canvass at the apartment building known and numbered
as Canfield Drive.

Detective attempted to make contact with the occupant at Canfield Drive, Apartment and
spoke with:

stated she was at home throughout the entire time of the incident. After hearing approximately eight
gunshots, she looked out her front door. She observed a male subject lying in the middle of the street, but did
not observe any police. She exited her residence and went out to the front sidewalk, where people had

already begun gathering. was unable to provide any additional information and the interview was
concluded.

Detective attempted to make contact with the occupant at Canfield Drive, Apartment  and spoke
with:

said he was looking out his window when he heard a single shot followed by five more shots. He

ran to the living room to check on his wife and kids and then looked back outside. added he spoke
with an apartment complex worker. The worker said he saw the whole incident. The worker walked off to a
set of apartments northwest of his apartment prior to police arriving on scene. described the

worker as a white male in his mid-20s.
said he did not hear or see anything prior to the shooting.
was unable to provide any additional information and the interview was concluded.

Detective and Detective attempted to contact the occupant at Canfield Drive, Apartment
and spoke with:



said he was home with his girlfriend and his son when the shooting happened. He said he did
not see or hear anything prior to the shooting but said his son, did see what took place.

was unable to provide any additional information and the interview was concluded.

Detective and Detective spoke with son:
said he witnessed the incident. While in presence of his father, and
girlfriend:

agreed to complete an audio recording of his account of the incident. A department issued
digital recorder was used to capture the statement. audio statement was later transferred
from the digital recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis County

Property Control Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was completed at approximately 4:22 p.m.

Attempts to contact the residents of the following apartments within building Canfield Drive were
unsuccessful:

Apartment

Apartment

Apartment

The canvass at Canfield Drive was concluded.

Detective and Detective began an area canvass at the apartment building known and numbered
as Canfield Drive.

Detective attempted to make contact with the resident at Canfield Drive, Apartment and
spoke with:

stated she was at home for the duration of the incident. She stated she heard gunshots and what might
have been someone knocking on her door. She came to the front of her residence and saw a young man
falling to the ground in the middle of the street. She did not see a police officer at that time.

could not hear anything else, as her dishwasher was running and she was on the telephone. said
she did not see anything else.

was unable to provide any additional information and the interview was concluded.

Attempts to contact the residents of the following apartments within building Canfield Drive were
unsuccessful:



Apartment
Apartment
Apartment
Apartment
Apartment

The canvass at Canfield Drive was concluded.
Detective began an area canvass at the apartment building known and numbered as Canfield
Court. He was assisted by Police Officer , and Police Officer both of the

Saint Louis County Police Department’s Division of Patrol, assigned to the Central County Precinct.

Detective attempted to make contact with the occupant of Canfield Court, Apartment and
spoke with:

was at home during the time the incident took place. She did not hear or see anything out of the
ordinary.

was unable to provide any additional information and the interview was concluded.

Detective attempted to make contact with the occupant of Canfield Court, Apartment and
spoke with:
could only say she heard gunshots. was unable to provide any additional information and the

interview was concluded.

Detective attempted to make contact with the occupant of Canfield Court, Apartment , and
spoke with:



stated she was not home at the time of the incident and that she was at her mother’s
home. She stated she received a phone call at 12:27 p.m. that “Big Mike” was deceased. She immediately
returned to her home. She identified “Big Mike” as a “God brother” and friend of hers.

stated she was with “Big Mike” prior to the incident, and he was going to walk to the
store. stated she believed “Big Mike” was with a friend, whom she identified as “DOB”.
She described him as a black male with a dreadlock hairstyle and in his early 20s.

stated “Big Mike” had been stressed recently over a grandmother and aunt being in the
hospital. She further stated he had, “other stuff on his mind”, but would not elaborate what that meant. She
stated he just had to deal with “typical teenager stuff.” She added she believed he was a very kind young
man.

Detective asked if anyone was at her residence at the time of the incident. She
stated her younger brother, whom she identified as was home. She stated he witnessed the
incident.

Detective asked if she could provide any contact information for

and she stated she could not. She stated did not have a mobile phone and was, “somewhere
in the complex.” Detective asked her if she could provide his home address, and she could not.

was unable to provide any additional information and the interview was concluded.

A computer inquiry would later reveal was tentatively identified as:

Attempts to contact the residents of the following apartments within building Canfield Court were
unsuccessful:



Apartment

Apartment

Apartment

The canvass at Canfield Court was concluded.

Detective began an area canvass at the apartment building known and numbered at Canfield
Court.

Detective attempted to make contact with the occupant of the apartment at Canfield Court,

Apartment and spoke with a female who refused to identify herself and refused to speak. The resident only

rn

stated, “I don’t know nothin’.

The female refused to provide anything further and the interview was concluded.

Detective attempted to make contact with the occupant at Canfield Court, Apartment and
spoke with:
stated she was not at home during the incident. was unable to provide any additional

information and the interview was concluded.

Attempts to contact the residents of the following apartments within building Canfield Court were
unsuccessful:

Canfield Court Apartment
Canfield Court Apartment
Canfield Court Apartment
Canfield Court Apartment

The canvass at Canfield Court was concluded.

Detective began an area canvass at the apartment building known and numbered as Canfield
Court.

Detective attempted to make contact with the occupant at Canfield Court, Apartment and

spoke with:



stated he was home throughout the incident but he heard and saw nothing. was unable to
provide any additional information and the interview was concluded.

Detective attempted to make contact with the occupant at Canfield Court, Apartment and
spoke with:

stated she was at home during the time of the incident. She was doing her hair and heard what she
originally thought was noise from nearby construction. Looking back, she realized what she heard was a series
of multiple gunshots.

stated her two sons were walking to get their hair cut and had been out when the incident took place.
was unable to provide any additional information and the interview was concluded.
Detective contacted her two sons They both confirmed they had
walked to get their hair cut prior to the incident. They did not hear or see anything out of the ordinary on the
way there. When they returned home, the incident had already taken place. They were not able to provide

any other information and the interview was concluded.

Detective attempted to make contact with the occupant at Canfield Court, Apartment and
spoke with:



identified herself as a witness and agreed to complete an audio recording of her account of the

incident. A department issued digital recorder was used to capture the statement. audio
statement was later transferred from the digital recorder to a CD which was packaged as evidence and

released to the Saint Louis County Property Control Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was completed at approximately 5:10 p.m.
identified her boyfriend as who would later tentatively be identified as:
Attempts to contact the residents of the following apartments within building Canfield Court were
unsuccessful:
Apartment
Apartment
Apartment
The canvass at Canfield Court was concluded.
At approximately 3:25 p.m., Detective of the Saint Louis County Police Department’s
Division of Criminal Investigation, Bureau of Crimes Against Persons arrived in the block of Canfield Drive

and contacted Detective



Detective was directed by Detective to contact a female who was with Police Officer
, of the Saint Louis County Police Department’s, Division of Patrol, City of Jennings Detail.
P.O. was stationed near Canfield Court for crowd control.

Detective met with:

identified herself as Michael Brown’s grandmother. She said a male had previously approached her
saying he had witnessed the incident. The male wrote and on a card and handed it to
her, saying he would talk to the police and tell them what he saw. Detective observed the card with
the above handwritten information.

went on to say she had been released from Christian Northeast Hospital at approximately 11:00 a.m.,
on Saturday, August 9, 2014. She was being driven to her home at by her daughter,
As they approached West Florissant Avenue and Canfield
Drive, she saw Brown and a friend walking. She said briefly stopped her vehicle next to
them. Brown told them he would be right back and that he and his friend were going to the store. and
her daughter drove to her residence. A short time later, said she was contacted by her other daughter,
identified as informed her Brown had been shot.

was unable to provide any additional information and the interview was concluded.

Detective began an area canvass at the apartment building known and numbered as Caddiefield
Drive.

Detective attempted to make contact with the occupant at Caddiefield Drive, Apartment , and
spoke with:

said he was in his living room when he heard a, “pow” that sounded like a gunshot. He looked
out of his north facing sliding glass door after manipulating the closed blinds. He heard what sounded like 5 —



6 more gunshots in rapid succession. When he was in a position to see what was occurring, he said he saw the
victim lying on the street and a Ferguson police officer standing next to him. He said he did not see any other
vehicles around the scene.

was unable to provide any additional information and the interview was concluded.

Attempts to contact the residents of the following apartments within building Caddiefield Drive were
unsuccessful:

Apartment
Apartment
Apartment
Apartment
Apartment

Detective contacted the following individual who, during the time of the canvass, was standing on the
third floor stairway at Caddiefield Drive.

said she was sitting on the second floor stairway at Canfield when she heard subjects yelling. She
could not understand what they were yelling. She heard what sounded like a gunshot, so she went into the
second floor apartment on the left. She then heard what sounded like 5 gunshots in rapid succession. When
she looked outside, she saw a black male with shoulder length dreadlocks with blonde tips wearing a red T-
shirt, gray pants, and colorful Nike shoes. She said he ran to the west on Canfield Drive from the scene.

was asked several times if she witnessed or saw the shooting. She said she did not. She said she went
into the apartment after the first shot. She would not provide any information on the people she was with.
She said after the shooting had stopped, she saw the Ferguson police vehicle parked in the street, where it
remained during the interview, and the deceased male lying on the street.

was unable to provide any additional information and the interview was concluded.

The canvass at Caddiefield Drive was concluded.

The canvass of the surrounding apartment buildings that would have potentially had a view of the incident
taking place was concluded.



At approximately 3:36 p.m., Detective was notified by the Saint Louis County Police Department’s
Bureau of Communications advising him that a male caller, who had identified himself as had
information about the incident and had video of the incident taking place. Detective was provided a
phone number of and attempted to contact A male, who identified himself as

answered. indicated his brother, was in possession of his phone and had
taken video of the incident. The call was ended after the male indicated his phone was about to die.

Detective contacted the Bureau of Communications and learned the original call from came
from phone number

Detective later requested and received a CD containing the phone call from the Saint Louis County Police
Department’s Bureau of Communications. The CD was identified as Tapes 1 and 2. One track contained the
phone call from and the second track contained a phone call from a female caller who indicated
the police officer involved in the incident had fled the scene. The CD was later packaged as evidence and
released to the Saint Louis County Property Control Unit.

Full details of the phone calls can be heard on the associated CD.

At approximately 5:05 p.m., Detective was contacted by a witness who identified himself as:

contacted Detective and asked to speak with him in private regarding the shooting.

identified himself as a witness and agreed to complete an audio recording of his account of the
incident. A department issued digital recorder was used to capture the statement. audio
statement was later transferred from the digital recorder to a CD which was packaged as evidence and
released to the Saint Louis County Property Control Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was completed at approximately 5:07 p.m.

At approximately 5:15 p.m., Ferguson Police Department vehicle was towed by Bolin Services from its
location on Canfield Drive and was transported to the Saint Louis County Police Department Vehicle
Processing Garage, located at 111 South Meramec Avenue, Clayton, Missouri 63105. Detective
followed the vehicle from the scene to the Vehicle Processing Garage.

At approximately 5:27 p.m., Detective received another call from the Saint Louis County Police
Department’s Bureau of Communications who indicated another call was received from an unidentified male.
The male indicated he witnessed the incident. The call came from a blocked number and was routed to Saint
Louis County Police Department position T4. The male was still on the line and asked to be connected to a
detective. Detective was then connected to the unidentified male, via a 3-way call.

The male on the phone call indicated the police officer acted in self-defense; however, the caller was unwilling
to meet and discuss the incident further or properly identify himself.

Detective later requested and received a CD containing the phone call from the Saint Louis County Police
Department’s Bureau of Crimes Against Persons. This disc was identified as Tapes 3 and 4 and was later
packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property Control Unit.

Full details of the phone call can be heard on the associated CD.

After concluding the phone call, Detective re-contacted the Bureau of Communications who indicated it
appeared as though the phone call originated from

At approximately 5:45 p.m., Detective was approached by a male who would not identify himself. The
unidentified male indicated there was a male who was a witness to the incident standing with a group of
individuals near the eastern end of the apartment complex.

As Detective and Detective were walking on Canfield Drive, outside the eastern end of the
crime scene, attempting to locate the unknown witness, they walked by a parked vehicle occupied by an adult
male and an adult female. The adult male in the driver’s seat commented to detectives as they walked by that
he witnessed the incident and the officer was, “in the right” and “did what he had to do.” He added the
statements being made by bystanders in the complex were inaccurate. The detectives momentarily stopped
to speak with the male who was clearly uncomfortable speaking with detectives. The male indicated he was
not making any further comments or identifying himself.



Detective provided the male a business card and requested he call if he changed his mind about
speaking with detectives. While walking away from the vehicle, Detective noted the
Missouri license plate of

At approximately 5:56 p.m., Detective and Detective continued looking for the witness and
located a juvenile male who identified himself as:

indicated he was a witness to the incident. Inthe presence of his mother:

agreed to complete an audio recording of his account of the incident. A department issued digital
recorder was used to capture the statement. audio statement was later transferred from the digital
recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property Control
Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was completed at approximately 6:06 p.m.
At approximately 6:35 p.m., Detective was re-contacted by who indicated he

had located another person who claimed to have witnessed the entire incident. directed
Detective to Canfield Drive where he contacted a witness who identified herself as:

At approximately 6:40 p.m., Detective Moore spoke with who indicated she was a witness to the
incident.



agreed to complete an audio recording of her account of the incident. A department issued digital
recorder was used to capture the statement. audio statement was later transferred from the digital
recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property Control
Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was completed at approximately 6:49 p.m.

At approximately 6:50 p.m., Detective attempted to contact at the phone number of

The name and number had been provided to Brown’s grandmother by a male who identified himself as
a witness. Detective spoke by phone to a male who identified himself as
indicated the first time he would be available to meet to discuss the incident was Sunday, August 10, 2014 at
7:00 a.m. Detective directed Detective to contact and schedule an interview with
him.

The investigation at the scene and associated interviews at or near the scene were concluded at
approximately 7:00 p.m. The scene was released and detectives departed the area. Between the arrival of



detectives at approximately 1:30 p.m. and their departure at approximately 7:00 p.m., there was a continually
increasing necessity for uniformed officers to respond to the area. The response was to aid in securing the
scene and to address safety concerns with an increasingly volatile situation. Details of those events were
documented under Saint Louis County Police Department Report Number 14-45038.

At approximately 6:00 p.m., Detective arrived at 111 South Meramec Avenue in Clayton, Missouri
63105 where the Saint Louis County Police Vehicle Processing Garage was located and where Ferguson Police

Department vehicle had previously been towed for processing.

The following detectives from the Saint Louis County Police Department’s Division of Criminal Investigation,
Bureau of Criminal Identification, Crime Scene Unit, were also present at the garage:

Detective
Detective

and conducted their investigation.

Detective observed the following vehicle in the garage:

2013 Chevrolet Tahoe

White in color with Ferguson Police Department Decals on both the sides of the vehicle
License Plate: City of Ferguson

Vehicle Identification Number:

During the investigation, a defect consistent with a bullet impact was found on the interior driver’s door above
the armrest. A bullet was recovered inside the driver’s side door.

Detective supplemental report can be viewed for additional details regarding his investigation.

After the vehicle was processed, Bolin Services arrived and towed the vehicle to the Ferguson Police
Department.

This concluded the investigation at 111 South Meramec.

At approximately 8:00 p.m., Detective arrived at the Saint Louis County Police Department’s Bureau of
Communications and seized a CD containing audio of his previous phone calls from Public Safety Dispatcher I,
The CD was later packaged and marked as evidence and released to the Saint Louis County Property Control

Unit.

After reviewing the calls, Detective attempted numerous follow-up phone calls to the following numbers
associated with each call:



No contact could be made with any of the phone numbers. A check of each phone number revealed the
service provider for all three phones was T-Mobile, USA.

After returning to the Saint Louis County Police Department’s Division of Criminal Investigation, Detective

followed up on the Missouri license plate of The license plate was assigned to:
Detective directed Detective make an attempt to contact and schedule an
interview.
At approximately 9:00 p.m., contacted Detective by phone. He indicated he
had come in contact with two possible witnesses to the incident. advised he was attending a
While at the , he overheard a couple speaking about what they witnessed. said he urged the

couple to speak with detectives and they hesitantly agreed.

Detective directed Detective and Detective to contact and arrange to meet
with the witnesses.

Detective contacted via telephone. identified himself as:

advised he was still at the reunion, the witnesses were still available and they were willing to speak
about what they witnessed.



At approximately 10:30 p.m., Detective and Detective arrived at
where they met with introduced the detectives to witnesses:

and

Detective and Detective poke with both and who said they were afraid to
speak about what they witnessed. Both said they were worried about retaliation from people who live in the
area. said his lives in the apartment complex and he is concerned for her safety. Detective

and Detective advised and that their statements were important to the
investigation and urged them to speak.

began crying and said she could not talk about it.

began speaking about what he observed. said he and his wife pulled up to his
residence. As they exited the vehicle, observed a police vehicle parked in the roadway. saw
a large person, whom he could not further describe, standing beside the driver’s door of the vehicle.
said the person had the upper portion of his body inside the driver’s area of the vehicle. said from his
position, he could not hear any dialogue between the officer and the person. said he continued
toward his residence. While at the door, heard what sounded like a gunshot. said
he turned and observed a large black male facing toward an officer. said the male began moving
quickly toward the officer and he heard several more gunshots. could not see if the male had
anything in his hands and could not hear anything that was said. said he immediately went inside his
apartment.

was unable to speak any further about what he witnessed and both were unwilling to provide
recorded statements.



urged and to speak with detectives again at a later date. hesitantly

agreed.

Detective and Detective concluded the interview.

At approximately 11:11 p.m., Detective and Detective drove to the Ferguson Market, located
at 9101 West Florissant Avenue in Saint Louis, Missouri 63136. They were assisted by Police Officer

and Police Officer both of the Saint Louis County Police Department’s Division
of Patrol, assigned to the City of Jennings Detail. After arriving, detectives made contact with the evening
manager of the business:

Detectives asked if the business was equipped with video surveillance cameras. He stated it was. He
led detectives to the back room of the business, where the video surveillance equipment was located.

already knew the specific time and camera angles detectives were interested in, as he was aware of the
incident that occurred in the store earlier that day. He immediately accessed footage from 08/09/2014 at
11:53 a.m. He directed the detectives’ attention specifically to the footage from Camera #6, which faces from
the front door of the business toward the front counter, and Camera #7, which faces from the back wall of the
business toward the front doors.

Detective and Detective observed the footage which did not contain audio. According to the
timestamp on the video, at approximately 11:53 a.m., two subjects entered the store. Detectives recognized
one subject as Michael Brown. He was large in stature and dressed in a red Cardinals baseball cap, white T-
shirt, khaki shorts, tall yellow socks, and sandals. The second subject was much shorter and thinner. He had
shoulder length dreadlocks and was wearing a black T-shirt and shorts. This individual was later identified as
Dorian Johnson. Although detectives did not know Johnson at the time, for clarity purposes, he will be
identified as Johnson throughout the description of the video.

In the video, Brown walked directly to the front counter and reached behind the counter, out of view. He
pulled his hand back and was holding what employees later identified as a box of cigarillos. He handed the
item to Johnson and reached a second time behind the counter. He pulled an additional item out, which
employees later identified as a smaller packet of cigarillos. In doing so, it appeared as if Brown got into a
verbal dispute with the employee behind the counter. At that time, Johnson reached around Brown and
placed the first box back on the counter. The employee stepped around the counter. The verbal dispute
appeared to continue between the employee and Brown. The employee stood in the path of Brown and
Johnson at the front doors of the business. Brown approached the employee and shoved him to the side,



causing him to stumble into a nearby shelf of products. Brown and Johnson then exited the business at
approximately 11:54 a.m., with Brown still in possession of the second item taken from behind the counter.

identified the employee assaulted in the video as:

also identified as the owner of the business. was accompanied in the store at
the time by who was also the store’s typical morning manager:

identified the first item as a 60 count, box of Swisher Sweet brand cigarillos, regular flavor, valued at
approximately $33.99. He identified the second item as a 15 count, packet of Swisher Sweet brand cigarillos,
regular flavor, valued at approximately $15.00.

The first item which appeared to be placed back on the counter by Johnson, was recovered from inside the
store.

was able to transfer the video surveillance footage of the incident to a USB memory drive. He
included three additional outdoor views of the perimeter.

Detective asked if was injured in any way during the robbery. did not
believe so.

could add nothing further and the interview was concluded.

Detective Detective P.O. ,and P.O. departed the business.
Detective and Detective drove to the Ferguson Police Department. After arriving, they made
contact with Captain Administrative Commander of the Ferguson Police Department. They

advised him of the facts and circumstances of the incident at the Ferguson Market. Captain advised



them the Ferguson Market incident was previously documented under Ferguson Police Department Report
Number 14-12388.

The video surveillance footage was downloaded and burned to a CD, which Detective later packaged
and marked as evidence and released to the Saint Louis County Property Control Unit.

During the late evening hours of Saturday, August 9, 2014, Detective viewed online video footage
from a local media outlet which showed an interview of a male who identified himself as Dorian Johnson.
Johnson claimed he was with Brown when the incident took place. A computer search of Dorian Johnson was
conducted which tentatively identified him as:

Dorian J. Johnson
Black Male

The following information documents the Saint Louis County Police Department’s investigative activities on
Sunday, August 10, 2014.

At approximately 7:40 a.m., Detective attended the post-mortem examination of Brown at the Saint
Louis County Medical Examiner’s Office, located at 6039 Helen Avenue in Berkeley, Missouri 63134. Doctor
performed the examination.

Detective and Detective were present for the post-mortem examination and conducted their
investigation. See Detective supplemental report for additional details.
Before the examination began, Detective observed Brown lying on his back on an examination table.

He was wearing a gray short sleeve T-shirt, khaki shorts with a black belt over blue underwear and yellow
socks with the outline of marijuana leaves on them. He had brown paper bags covering his hands and an
identification bracelet on his ankle.

Brown had the tattoo “Big Mike” on his right forearm, “Dre” on his left forearm, and “Kelle” on his upper right
arm.

During the external examination, Doctor noted injuries consistent with gunshot wounds to the
following areas on Brown’s body:

Top of head

Forehead

Right side of chest

Right side of chest near the armpit



Through and through upper right arm
Through and through right forearm
Graze/Abrasion upper right arm
Right interior thumb

Doctor said the injury to the right thumb had a dark discoloration in and around the injury.
Brown had abrasions to the following locations:

Inside left forearm
Right hip

Left thumb

Left wrist

Right front shoulder
Forehead

Bottom lip

Doctor said Brown had damage caused by a bullet to his right eye and what looked like an exit wound
on his right facial cheek.

During the internal examination, Doctor removed one bullet from Brown’s head, one from his right
lateral back, and one from his posterior right chest.

Detective seized the bullets, fingernail scrapings/clippings from Brown’s left and right hands, swabs from
left and right hands, a blood card, clothes, and brown paper bags.

Detective also seized a small baggie containing a green vegetative substance believed to be marijuana
from Morgue Attendant advised it was discovered during an inventory of Brown’s
clothes prior to the examination beginning.

The post-mortem examination concluded at approximately 11:10 a.m.

At approximately 8:20 a.m., Detective arrived at
and spoke with:



had been working in the area of Canfield Court, in the Canfield Green Apartment Complex on
Saturday, August 9, 2014 during the time of the incident and had previously identified himself as a witness.

agreed to complete an audio recording of his account of the incident. A department issued digital
recorder was used to capture the statement. audio statement was later transferred from the digital

recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property Control
Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was completed at approximately 8:29 a.m.

At approximately 9:02 a.m., Detective met with:



at his home after identified him as a co-worker who was also present when the incident took place.
agreed to complete an audio recording of his account of the incident. A department issued digital
recorder was used to capture the statement. audio statement was later transferred from the digital

recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property Control
Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was concluded at approximately 9:08 a.m.



At approximately 10:00 a.m., Detective and Detective met with P.O. Darren Wilson and his
attorney at the Saint Louis County Police Department’s Division of Criminal Investigation
offices for a previously scheduled voluntary formal follow-up interview.

P.O. Darren Wilson agreed to complete an audio recording of his account of the incident. A department
issued digital recorder was used to capture the statement. P.O. Darren Wilson’s audio statement was later
transferred from the digital recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis
County Property Control Unit.

The following is a transcript of the interview with P.O. Darren Wilson:



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

During the interview with P.O. Darren Wilson, he made reference to a map. He was also presented photo
lineup number 146113, in an effort to positively identify Dorian Johnson as the other individual present. Each
of these items were later packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property Control Unit.

The interview with P.O. Darren Wilson was completed at approximately 10:47 a.m.

At approximately 12:22 p.m., Detective contacted Leslie McSpadden by phone. During a portion of the
conversation, Detective Wilson requested she assist in contacting Dorian Johnson and explain to him the
importance of speaking with detectives. She indicated she would do so if she came in contact with him;
however, she had had no contact information for him.

At approximately 2:40 p.m., Detective was contacted by the Saint Louis County Police Department’s
Bureau of Communications and made aware of a female caller who identified herself as
said she witnessed the incident and would like to talk to a detective. Her phone number was

At approximately 2:45 p.m., Detective called the phone number A female answered
and identified herself only as, She provided the following information.
said she was driving o the Canfield Green Apartment Complex

She turned off West Florissant Avenue onto Canfield Drive and headed toward the apartment
complex. When she rounded the bend near the front of the apartment complex, she heard what sounded like
two gunshots. She said she stopped her vehicle approximately one block west of the police car which she
described as a car not a SUV. She saw a black male with his arms extended out as if he were holding
something near the driver’s door of the police car. She said the black male ran toward the back of the police
car. The officer exited the driver’s door nd ran toward the subject with his gun drawn and at his side. She
could hear the officer yell, “Down, Down!” The subject stopped and turned toward the officer. He put his
hands in the air for approximately 1 — 2 seconds. He dropped his arms and ran toward the officer. She said
the officer took a step to the side and shot at the subject. She said the subject kept coming toward the officer
and began to fall and stumble. She said the officer stopped shooting at the subject once he fell to the ground
on his stomach.



said she tried to turn around to leave the complex, but had to wait until two Ferguson Police SUVs
passed her. She then left the complex.

would not provide any personal identifying information over the phone. She said she would meet
with detectives to provide a more detailed statement. She asked if Detective would call her at
approximately 10:00 a.m., on Monday, August 11, 2014 to set up the interview.

At approximately 4:30 p.m., Detective met with Captain of the Ferguson Police Department.
Captain drove to the Saint Louis County Police Department and hand delivered a manila envelope
containing four CDs. The CDs included:

08-09-14 Radio Traffic (Tracks 369 through 400)

911 Calls from and a trooper reporting incident
Ferguson Market 911 call

911 Call from

Accompanying the CDs were the Ferguson Police Department Duty Roster for August 9, 2014, a Ferguson
Police Department Event Summary and a handwritten note with specific information from the phone call
involving the phone number of

The CDs and paperwork were packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property Control
Unit.

Detectives later learned the radio traffic seized did not contain all of the radio traffic from the incident in
guestion. A second request was made to the Ferguson Police Department.

The following information documents the Saint Louis County Police Department’s investigative activities on
Monday, August 11, 2014.

At approximately 8:15 a.m., detectives met at the Saint Louis County Police Department’s Division of Criminal
Investigation to assign tasks related to the investigation.

Detective of the Saint Louis County Police Department’s Division of Criminal Investigation,
Bureau of Crimes Against Persons was directed to contact representatives of police departments that
responded in the area around Ferguson in an attempt locate any possible video footage from patrol vehicles
or officers that would have responded to P.O. Darren Wilson’s call for assistance. No video was located.

Detective of the Saint Louis County Police Department’s Division of Criminal Investigation,
Bureau of Crimes Against Persons was directed to review internet footage from and
attempt to contact . hosted a radio show in which he spoke with a possible
witness, identified only as ” During interview with claimed to have witnessed

the incident involving Michael Brown. The show could be found using the following link,
ended the interview by saying he would contact
because he had something to show him.



Using the email addres Detective requested contact information for

Detective did not receive a response.
At approximately 10:45 a.m., Detective received a phone call from Captain of the Ferguson
Police Department. Captain indicated a male witness had driven to the Ferguson Police Department

and wished to make a statement regarding what he saw take place on Canfield Drive. Captain
indicated the witness was willing to wait until a detective could meet with him.

At approximately 11:00 a.m., Detective Detective Sergeant Detective

of the Saint Louis County Police Department’s Division of Criminal Investigation, Bureau of Crimes Against
Persons and Sergeant , of the Saint Louis County Police Department’s Division of Special
Operations, Metrolink Detail, attempted to contact Dorian Johnson at his residence at

Canfield Drive, Apartment  Detective knocked on the apartment door but received no response.
Detective knocked on the door to the adjacent apartment and spoke with:

Detective informed he was looking to speak with Dorian Johnson as a witness to the incident
in question. said she knew Johnson as her next door neighbor in Apartment  She had not seen
Johnson lately and they were not close. Detective handed her his business card and requested that if

she had contact with Johnson, to have him contact detectives.
This concluded the conversation with

At approximately 11:15 a.m., Detective Detective and Detective along with Sergeant

of the Saint Louis County Police Department’s Division of Patrol, City of Jennings
Detail drove to in an attempt to locate who
had previously been identified as a possible witness. had previously been identified as a witness by
his sister, during the initial canvass at the scene.

Detective contacted the resident identified as:



identified herself as mother. She said was not home, his
mobile phone was broken and she did not have a way to get a hold of him. She was told detectives received
information he might have witnessed the incident in question. She shook her head yes. She was provided a
card and asked to give it to her son and have him contact Detective

This concluded the interview with

At approximately 11:30 a.m., Detective and Detective drove to the Ferguson Police Department
and met with a male who identified himself as:

was awaiting the detectives’ arrival in a private interview room.

agreed to complete an audio recording of his account of the incident. A department issued digital
recorder was used to capture the statement. audio statement was later transferred from the digital
recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property Control
Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was completed at approximately 12:16 p.m.

During the interview with he made reference to two maps. The maps were later packaged and
marked as evidence and released to the Saint Louis County Property Control Unit.

At the conclusion of the interview with , Captain provided Detective with a DVD
containing Ferguson Police Department radio traffic from August 9, 2014. The DVD contained tracks 348-400.
The DVD was later packaged and marked as evidence and released to the Saint Louis County Property Control
Unit.

Detective of the Saint Louis County Police Department’s Division of Criminal Investigation,
Bureau of Crimes Against Persons was directed to contact, who had previously spoken by phone
with Detective agreed to meet in person at the located at

, Saint Louis, Missouri

At approximately 12:25 p.m., Detective and Detective arrived at the , and found
an unpopulated location within the to conduct the interview without interruption.



Detective and Detective made contact with outside of the , and
brought her to the unpopulated location. There, Detective fully identified as:

stated she had been speaking to her neighbors about the incident, and her neighbors were
getting upset at what they believed happened. Their beliefs were inconsistent with what she witnessed. She
wanted to provide a statement about what she saw. stated she had not watched or read
the accounts in the media about what had occurred.

agreed to complete an audio recording of her account of the incident. A department issued
digital recorder was used to capture the statement. audio statement was later
transferred from the digital recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis
County Property Control Unit.

The following is a transcript of the interview with



provided the following information about the other occupants in her van at the time of the
incident:

In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was completed at approximately 1:00 p.m.

During the interview with she made reference to a map. The map was later packaged and
marked as evidence and released to the Saint Louis County Property Control Unit.

At approximately 12:50 p.m., , in a further attempt to contact Johnson, received information
he had a close acquaintance, identified as:



Detective Detective Detective and Detective drove to and
arrived at approximately 1:10 p.m. Detective and Detective spoke with:

identified herself as mother. said her son and Johnson were roommates, but
recently had a falling out. did not have a method to contact Johnson; however, she knew Johnson had a
girlfriend named who worked at the

This concluded the conversation with

At approximately 1:30 p.m., Detective Detective Detective and Detective
traveled to the Detective contacted the manager, identified as:
mmediately said she was aware of the investigation from media outlets. She identified as:
said was currently employed at that location. She said boyfriend
was Dorian Johnson. was scheduled to work on August 11, 2014 at 11:00 a.m.; however, before the
shift began, called and spoke to said she would not be attending work because she
and Johnson were in “protective custody” relative to the incident in question. said did not

elaborate as to who had taken them into protective custody. did not provide with updated



contact information relative to her new location. provided contact information on Johnson from

employee file. This contact information was consistent with the contact information previously
known by detectives. said she would contact detectives if she learned of any further contact
information.

This concluded the conversation with

Continuing attempts to contact Johnson, Detective Detective Detective and
Detective traveled to . This address was a previous listed
home address for Johnson through a law enforcement computer check. After arriving at approximately 2:00

p.m., the four apartment structure was found to be vacant and abandoned.

Detective spoke to a female who was sitting in a passenger car across the street. The female
identified herself as:

said she knew Dorian Johnson and he had last lived at the address approximately 6 months prior, but his

sister still came to the neighborhood to see a male friend. Detective informed her he was looking
for Johnson as a witness. male companion, who was unidentified and sitting in the passenger seat,
said Johnson was in protective custody with the NAACP. Detective asked him how he knew that; he

said, “word on the street.”

This concluded the conversation with and her companion.
At approximately 6:00 p.m., Detective contacted the Canfield Green Apartment
by phone. Detective asked about any video cameras on the property. confirmed there

were no exterior cameras in the complex and stated the only camera on the property was located in the
complex laundry facility. The camera faced inward and recorded activity inside the room to document any
potential damage to the complex laundry machines.

At approximately 6:00 p.m., Detective of the Saint Louis County Police Department’s
Bureau of Crimes Against Persons, attempted to make contact with the residents of Canfield Drive where
indicated he had been when he witnessed the incident. According to the Saint Louis

County Department of Revenue’s public real estate information, the

Detective located telephone numbers of
during a law enforcement computer search. Detective did not receive an answer after attempting to
make contact via the telephone numbers; however, he left a voice message requesting a return telephone call.



Detective did not receive a return phone call.

The following information documents the Saint Louis County Police Department’s investigative activities on
Tuesday, August 12, 2014.

Detective received a telephone message to contact lllinois State Trooper in
reference to the investigation.

Detective spoke by phone with Trooper who stated he received a phone call from an
acquaintance asking for advice about what to do with information relating to the incident in question. He
identified the acquaintance as:

was an employee of DePaul Hospital. Trooper requested Detective contact
who had information about someone who offered to show her actual footage of the shooting.

Detective contacted and indicated he was calling to inquire about information she wished to
provide to the police.

said on August 12, 2014, while she was at work, she found herself locked out of her office. She
contacted maintenance and requested they assist her with providing access into her office. While making
entry into her office, the maintenance person, whom she identified as , began talking about the
shooting involving Michael Brown. told her he witnessed the entire event and said he recorded video on
his mobile phone which proved what happened. asked her if she wanted to see it. She declined to view
the footage. reached out to Trooper for advice on what to do about the footage.

said worked in the maintenance department at DePaul Hospital and normally worked between
8:00 a.m. and 4:00 p.m. She added he lived in the Canfield Green Apartments and said he saw the entire
incident from his apartment.

Detective then contacted a representative of and requested assistance in locating
any residents who worked at DePaul Hospital with the name of The representative indicated
resided in the complex and worked at DePaul Hospital.

At approximately 10:00 a.m., Detective attempted to contact the daughter of
by phone. The call immediately went to voicemail. Detective left a message for her to call
return the call.



Detective called and spoke with by phone. agreed to meet on August 13, 2014
at 9:30 a.m.

Detective contacted by phone and requested she have her husband
contact Detective

At approximately 11:10 a.m., Chief Criminal Investigator of the Saint Louis County Prosecuting
Attorney’s Office received a phone call from a male who later identified himself as:

indicated he wished to provide information about the incident in question. Investigator
asked to call back momentarily and agreed. Investigator started a digital recorder

and called

The following is a transcript of the phone call with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

At approximately 12:00 p.m., Detective and Detective of the Saint Louis County
Police Department’s Division of Criminal Investigation, Bureau of Criminal Identification, Crime Scene Unit,
drove to the Missouri. Detective

and Detective met with P.O. Darren Wilson and his attorney for a previously
scheduled meeting. Detective photographed P.O. Darren Wilson’s visible facial injuries which consisted of
faint redness on his left jaw line.

Detective supplemental report can be viewed for additional details regarding the photographing of P.O.
Darren Wilson.

Detective presented P.O. Darren Wilson with a Christian Hospital Medical Records release form which he
and his attorney signed, authorizing the release of his medical records. This form was later hand delivered to
Christian Hospital employee at approximately 1:00 p.m. indicated the records were
unavailable at that time.

At approximately 12:02 p.m., Detective and Detective of the Saint Louis
County Police Department’s Division of Criminal Investigation, Bureau of Crimes Against Persons arrived at the
Ferguson Police Department to conduct follow-up, recorded interviews with P.O. and P.O. of
the Ferguson Police Department. P.O. and P.O had been identified as the first two police
officers to arrive at the scene immediately after the incident in question.

Detective and Detective first met with P.O. of the Ferguson Police Department.
P.O. agreed to complete an audio recording of his account of the incident. A department issued
digital recorder was used to capture the statement. P.O. audio statement was later transferred from

the digital recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property
Control Unit.

The following is a transcript of the interview with P.O.



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with P.O was completed at approximately 12:20 p.m.

At approximately 12:45 p.m., Detective and Detective met with P.O. of the Ferguson
Police Department. P.O. agreed to complete an audio recording of his account of the incident. A
department issued digital recorder was used to capture the statement. P.O. audio statement was
later transferred from the digital recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint
Louis County Property Control Unit.

The following is a transcript of the interview with P.O.



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with P.O. was completed at approximately 12:54 p.m.

While at the Ferguson Police Department, Detective contacted Sergeant of the
Ferguson Police Department and requested any of the original Ferguson Police Department 911 calls related
to the sick case at Glenark Drive.

Sergeant provided Detective with the 911 call and radio traffic associated with the sick case
from Glenark Drive from Ferguson Police Department. The CD pertaining to the radio traffic contained
tracks 343-347 and 349. The second CD contained a single 911 call associated with the sick case. The two CDs
were later packaged and marked as evidence and released to the Saint Louis County Property Control Unit.

Full details of the 911 call and radio traffic can be heard on the associated CDs.

At approximately 12:15 p.m., Detective spoke by phone with Pastor of the
Pastor indicated he had been in contact with a member of his church who
witnessed the incident in question. Pastor indicated the male, whom he identified at

explained to him that Dorian Johnson did not see what he was claiming to have seen during his television
interviews.

At approximately 3:55 p.m., Detective and Detective met with:

at the fora
previously scheduled meeting.



confirmed he witnessed the incident and agreed to complete an audio recording of his account of the
incident. A department issued digital recorder was used to capture the statement. audio statement
was later transferred from the digital recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the

Saint Louis County Property Control Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was completed at approximately 5:03 p.m.

During the interview with , he created and made reference to two hand drawn maps. The two pieces
of paper were later packaged and marked as evidence and released to the Saint Louis County Property Control
Unit.

The following information documents the Saint Louis County Police Department’s investigative activities on
Wednesday, August 13, 2014.

The United States Department of Justice and Federal Bureau of Investigation had previously indicated they
were opening a civil rights investigation into the incident and planned to conduct an independent, but parallel
investigation with the Saint Louis County Police Department’s homicide investigation. Detective Sergeant

and Detective met with Special Agent and Special Agen both
of the Federal Bureau of Investigation.

At approximately 9:00 a.m., Detective called on her telephone at The call

went to her voicemail and Detective left a message informing her he was en route to her residence. At

approximately 9:30 a.m., Detective arrived at her residence located at

Detective knocked on the door and rang the doorbell several times but received no answer. Detective
also attempted to contact by telephone, but she did not answer and the call went to

voicemail.

At approximately 9:30 a.m., Detective drove to Christian Northeast Hospital at 11133 Dunn Road, Saint

Louis, Missouri, and retrieved the medical records of P.O. Darren Wilson from The medical

records were later packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property Control Unit.

At approximately 10:00 a.m., at Detective direction, Detective and Detective

drove to the block of West Florissant Avenue. After arriving, they conducted a canvass of area
businesses.

Detective attempted to make contact with an employee at West Florissant Avenue, a business

identified as She spoke with:



said the business was equipped with several exterior video surveillance cameras, one of which was
focused on the drive-thru located on the south side of the building.

Detective requested video surveillance footage from 11:00 a.m. through 12:30 p.m. on August 9,
2014. provided the footage on a CD.
Detective later packaged the video footage on CD as evidence and released it to the

Saint Louis County Property Control Unit.

Detective attempted to make contact with an employee at West Florissant Avenue, a business
identified as She spoke with:

said the business was equipped with an interior camera that faced the front door and captured a

portion of the parking lot. was unfamiliar with how to operate the system. Detective

later requested Detective retrieve the video.

Detective attempted to make contact with an employee at West Florissant Avenue, a business
identified as . She spoke with:

Thai said the business was not equipped with video surveillance cameras.

Detective attempted to make contact with an employee at West Florissant Avenue, a business
identified as She spoke with:



said the business was equipped with video surveillance cameras; however, they had been destroyed
during the rioting on Sunday, August 10, 2014.

Detective attempted to make contact with an employee at West Florissant Avenue, a business
identified as She spoke with:

said the business was equipped with surveillance cameras; however, a loss prevention associate would

have to retrieve the video. Detective was unable to make contact with a loss prevention associate.
Detective later returned to the store where she contacted employee, who
allowed her to view the video system. After doing so, Detective determined there were no cameras

that provided a view of the parking area or West Florissant Avenue.

Detective attempted to make contact with an employee at West Florissant Avenue, a business
identified as She spoke with a male who would only identify himself as . said
the business was equipped with video surveillance cameras; however, they were not functioning.

Detective attempted to make contact with an employee at West Florissant Avenue, a business
identified as . She spoke with:



said the business was equipped with video surveillance cameras; however, they were only located
inside the business.

Detective attempted to make contact with an employee at West Florissant Avenue, a business
identified as She spoke with:

said the business was not equipped with exterior video surveillance cameras.

Detective attempted to make contact with an employee at West Florissant Avenue, a business
identified as . She spoke with:

said the business was not equipped with exterior video surveillance cameras.

Detective attempted to make contact with an employee at West Florissant Avenue, a business
identified as She spoke with:

Sleet said the business was not equipped with exterior video surveillance cameras.



Detective attempted to make contact with an employee at West Florissant Avenue, a business

identified as . She spoke with an employee who would only identify herself as and
who provided a business phone number of provided a corporate contact number of
Detective contacted who said the business was only

equipped with “dummy” cameras and they did not work.

Detective attempted to make contact with an employee at West Florissant Avenue, a business
identified as She spoke with:

said there were several interior security cameras. Detective asked about a camera
positioned near the front door. stated it did not capture anything outside of the business.

Detective also conducted a canvass of the area. The following are the results of his canvass.

Detective was contacted by Property Maintenance Worker:

stated he maintained the buildings with taxing addresses of West Florissant Avenue, West
Florissant Avenue and West Florissant Avenue. These buildings were all leased by numerous businesses
and had additional addresses associated with the buildings. The three buildings were all owned by his
employer:

stated none of the businesses at West Florissant Avenue had exterior cameras.



stated the building at West Florissant Avenue had one business with an internal camera facing
West Florissant Avenue. He identified the business as . stated no businesses in that
building had any external cameras facing West Florissant Avenue.

stated the building at West Florissant Avenue only had one operating business which was a
doctor’s office. He said the doctor’s office did have a camera system. Detective walked around
West Florissant Avenue and confirmed there were exterior cameras operated by
Detective entered the doctor’s office and contacted:

directed Detective to the camera system inside the office, where a live feed was playing on a
monitor. One camera was on the front exterior of the building facing West Florissant Avenue and appeared to
capture a portion of the roadway and sidewalks on West Florissant Avenue. was not familiar with the
surveillance system but identified an employee who was familiar with the system:

stated was not working, but would be working on August 14, 2014. While at the business,
Detective spoke to via telephone and confirmed she knew how to operate the camera
system. However, she was unable to travel to the business due to an appointment later that day.
stated she would be at the business the following day.

Detective attempted to make contact with an employee at West Florissant Avenue, a business
identified as He spoke with:



After entering the business office, Detective saw a monitor with a live feed of the business’s video
system. One of the cameras was pointed toward the intersection of West Florissant Avenue and Canfield
Drive. The intersection was only partially visible and at a distance.

was not immediately familiar with the video system. further indicated had a
separate location to the south, and on the opposite side of West Florissant Avenue. This other location had a
separate video surveillance system. This second location had an address of West Florissant Avenue.
Detective requested video surveillance footage from 11:00 a.m. until 12:30 p.m. from both
locations. stated she would attempt to make copies of the footage the following day.

Detective attempted to make contact with an employee at West Florissant Avenue, a business
identified as She spoke with:

stated her parents, and owned the building at West Florissant Avenue.
The building rented space to with a business phone number of

stated did not have any cameras. The cameras on the exterior of the building
were owned and operated by was not able to immediately access the camera system, but
stated she would contact the security company for instructions on how to download video footage.

In addition to the building at West Florissant Avenue stated her parents owned the building at
West Florissant Avenue which was undergoing renovations but did have a functioning security system.
stated she was also not familiar with how to review or download video footage from that system, and
would contact the security company for further instructions.

Detective requested footage from August 9, 2014, between 11:00 a.m. and 12:30 p.m. for both
West Florissant Avenue and West Florissant Avenue.

Detective attempted to make contact with employees at the following businesses but was
unsuccessful:

West Florissant Avenue, a business identified as was closed. There were visible exterior
surveillance cameras.



West Florissant Avenue, a business identified as was closed and there were no visible
exterior cameras.

West Florissant Avenue, a business identified as was closed and there were no visible
exterior cameras.

Detective and Detective canvass on West Florissant Avenue was concluded.

At approximately 10:00 a.m., Detective and Detective drove to DePaul Hospital at 12303
DePaul Drive in Bridgeton, Missouri 63044, in an attempt to contact

was working in the North Medical Building. Detectives spoke briefly with who indicated he had
additional information he wanted to convey to detectives regarding his earlier statement. aid he
recorded a portion of the incident on his mobile phone.

Detectives asked to accompany them to their vehicle. Once in the vehicle, briefly showed the
detectives a portion of the video. The video showed Brown on his stomach in the street and could be
heard making commentary about the incident.

agreed to complete an audio recording regarding his mobile phone. A department issued digital
recorder was used to capture the statement. audio statement was later transferred from the digital
recorder to a CD which was packaged and marked as evidence and released to the Saint Louis County Property
Control Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was completed at approximately 10:43 a.m.
signed a Saint Louis County Police Department Consent to Search Form granting consent to search the

phone. The phone and the Consent to Search Form were seized, properly packaged as evidence and later
forwarded to the Saint Louis County Property Control Unit.

Detective was directed to conduct interviews with the four paramedics who responded to Canfield Drive
on August 9,2014. Detective traveled to the Riverview Fire Protection District House Number 1, located
at 9933 Diamond Drive in Riverview, Missouri, 63137. There, he met Paramedic

and Paramedic who were dispatched and responded to the incident.

Paramedic agreed to complete an audio recording of his account of the incident. A department issued
digital recorder was used to capture the statement. Paramedic audio statement was later

transferred from the digital recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis
County Property Control Unit.

At approximately 10:48 a.m., Detective spoke with Paramedic of Christian Hospital EMS.

The following is a transcript of the interview with Paramedic



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with Paramedic was completed at approximately 10:51 a.m.

At approximately 10:54 a.m., Detective spoke with Paramedic of Christian Hospital EMS.
Paramedic agreed to complete an audio recording of his account of the incident. A department
issued digital recorder was used to capture the statement. Paramedic audio statement was later
transferred from the digital recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis
County Property Control Unit.



The following is a transcript of the interview with Paramedic



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with Paramedic was completed at approximately 10:58 a.m.
Detective traveled to the Ferguson Fire Department House Number 2 at 10701 West Florissant Avenue,

Saint Louis, Missouri, 63136. There, he met Paramedic and Paramedic
who were the first set of paramedics to arrive at the scene.

At approximately 11:39 a.m., Detective spoke with Paramedic of the Christian
Hospital EMS. Paramedic agreed to complete an audio recording of her account of the incident. A
department issued digital recorder was used to capture the statement. Paramedic audio

statement was later transferred from the digital recorder to a CD which was packaged as evidence and
released to the Saint Louis County Property Control Unit.

The following is a transcript of the interview with Paramedic



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with Paramedic was completed at approximately 11:43 a.m.

At approximately 11:46 a.m., Detective spoke with Paramedic of Christian Hospital EMS.
Paramedic agreed to complete an audio recording of his account of the incident. A department issued
digital recorder was used to capture the statement. Paramedic audio statement was later
transferred from the digital recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis

County Property Control Unit.

The following is a transcript of the interview with Paramedic



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with Paramedic was completed at approximately 11:53 a.m.

At approximately 12:50 p.m., Detective and Detective spoke with:



at his home. agreed to complete an audio recording of his account of the incident. A
department issued digital recorder was used to capture the statement. audio statement was

later transferred from the digital recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint
Louis County Property Control Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

During the interview with he made reference to a map. The map was seized and packaged as
evidence and released to the Saint Louis County Property Control Unit.

The interview with was completed at approximately 1:11 p.m.
Following the interview with Detective asked to clarify a comment
she had made in her previous statement. He asked her if the door was opened or closed when she saw Brown

standing at the driver’s door of the vehicle. said the door was closed. This question was
not recorded.

At approximately 1:50 p.m., Detective and Special Agent met with:

Mobile phone: Would not provide

at the Saint Louis Federal Bureau of Investigation office for a previously scheduled interview. Also present
for the interview was his attorney and his uncle

The following is a transcript of the interview with who originally identified his last name
as






In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The recorded portion of the interview with was completed at approximately 2:32 p.m.

During the interview with he made reference to a map. The map was seized and packaged as
evidence and released to the Saint Louis County Property Control Unit.

At approximately 3:41 p.m., Detective and Special Agent met with:

Dorian J. Johnson
Black Male

No phone

at the offices of Bosley and Associates, located at 611 North 10th Street Suite 300, Saint Louis, Missouri 63101
for a previously scheduled meeting. Also present in the room was his his attorneys
Freeman Bosley Jr. and Also present were and



Johnson agreed to complete an audio recording of his account of the incident. A department issued digital
recorder was used to capture the statement. Johnson’s audio statement was later transferred from the digital

recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property Control
Unit.

The following is a transcript of the interview with Dorian Johnson:



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with Dorian Johnson was completed at approximately 5:54 p.m.

During the interview with Dorian Johnson, he made reference to two maps and a hand drawn picture. The
three items were later packaged and marked as evidence and released to the Saint Louis County Property
Control Unit.

The following information documents the Saint Louis County Police Department’s investigative activities on
Thursday, August 14, 2014.

During the course of the investigation, Assistant United States Attorney represented the United
States Attorney’s Office for the Eastern District of Missouri. Department of Justice Trial Attorney and
Department of Justice Trial Attorney represented the United States Department of Justice’s Civil
Rights Division. AUSA DOJ Attorney and DOJ Attorney were kept abreast of the
progress of the investigation and at times participated in interviews.

At approximately 9:30 a.m., Detective requested Detective travel with her to several
businesses on West Florissant Avenue to seize video from surveillance systems and to verify time stamps on
several surveillance systems. Detective 's supplemental report can be viewed for full details of his

investigation.

During Detective 's investigation, Detective attempted to make contact with an employee at
, a business identified as She spoke with an employee who declined
to identify himself. The male indicated the business was not equipped with video surveillance cameras.

Detective attempted to make contact with employees at the following businesses but was
unsuccessful:

, a business identified as was closed and had no visible
exterior cameras.

, a business identified as was closed and had
no visible exterior cameras.
a business identified as was closed and had no visible exterior
cameras.
a business identified as was closed and had no visible

exterior cameras.



, a business identified as was closed and had no
visible exterior cameras.

, a business identified as was closed and had no visible
exterior cameras.

was a vacant business.

was a vacant business.

Detective and Detective 's investigation was concluded at approximately 2:00 p.m.
At approximately 9:20 a.m., Detective contacted by phone at Detective
made reference to the incident and asked if he could provide information to assist with the

investigation. He advised that although present during the incident, and seeing the entirety of what
happened, he would not be speaking to police for fear of retaliation from neighborhood residents. He also
stated the information being broadcast by the news outlets was not accurate information and there were,
“blatant lies from those giving accounts of what they saw.” He said there were multiple people present when
the shooting occurred and even those people, when interviewed by the media, were giving false statements.

Detective asked to meet with him, and said he needed to speak with his family before
committing to a meeting. He said he would contact detectives at a later date.

At approximately 11:30 a.m., Detective and Detective drove to to contact the
owner of which owns the Canfield Green Apartments. They spoke with:

indicated the complex consisted of 18 separate buildings, each of which has 23 apartments and one
laundry facility. The total number of apartments was 414 units. Of those 414 units, 324 were occupied and 90
were vacant.

Detective asked about any video surveillance on the property and confirmed there was none.

The interview with was concluded.



At approximately 1:30 p.m., Detective and Detective Sergeant , of the Saint
Louis County Police Department’s Division of Criminal Investigation, Bureau of Crimes Against Persons, met

with:

at her residence.

agreed to complete an audio recording of her account of the incident. A department issued digital
recorder was used to capture the statement. s audio statement was later transferred from the
digital recorder to a CD, which was packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property
Control Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.



The interview with was completed at approximately 1:49 p.m.

During the interview with she made reference to a map. The map was later packaged and marked
as evidence and released to the Saint Louis County Property Control Unit.

At approximately 2:39 p.m., Detective placed a phone call to and asked a follow-up
question.

The following is a transcript of the phone conversation with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The phone call with was completed at approximately 2:39 p.m.

At approximately 5:00 p.m., Detective received a phone call from , an employee of the
Ferguson Market. indicated he was concerned about the developing situation with protestors on
West Florissant Avenue. During the conversation, agreed to travel to the Division of Criminal

Investigation offices for a conversation regarding recent activity at the business.

At approximately 7:55 p.m., Detective , Special Agent AUSA and DOJ Attorney
met with:

at the Saint Louis County Police Department’s Division of Criminal Investigation offices. Also present was:

agreed to complete an audio recording of his account of the incident at the Ferguson Market. A
department issued digital recorder was used to capture the statement. ’s audio statement was later



transferred from the digital recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis
County Property Control Unit.

Shortly after the interview began, it was determined that did not have any firsthand information
regarding the incident in question. He agreed to contact and request he meet with
investigators. The interview with was concluded several minutes after determining he would be
willing to assist in contacting for aninterview.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was completed at approximately 8:14 p.m.
At approximately 8:59 p.m., Detective Special Agent , AUSA and DOJ Attorney
met with:

at the Division of Criminal Investigation offices.

agreed to complete an audio recording of his account of the incident at the Ferguson Market. A
department issued digital recorder was used to capture the statement. s audio statement was
later transferred from the digital recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint
Louis County Property Control Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was completed at approximately 9:23 p.m.
At approximately 9:32 p.m., Detective , Special Agent , AUSA and DOJ Attorney
spoke with

agreed to complete an audio recording of her account of the incident. A department issued
digital recorder was used to capture the statement. s audio statement was later transferred
from the digital recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis County
Property Control Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was completed at approximately 10:00 p.m.

The following information documents the Saint Louis County Police Department’s investigative activities on
Friday, August 15, 2014.

As of August 15, 2014, Detective was still unable to make contact with the phone numbers of

and therefore, separate Grand Jury subpoenas, which were independently
authored by Detective , were presented to the Saint Louis County Prosecuting Attorney’s Office,
requesting the subscriber information associated with each phone number. The Grand Jury subpoenas were
granted and faxed to USA Law Enforcement Relations.

At approximately 9:25 a.m., Detective spoke with at was
identified as the corporate security representative for QuikTrip gas stations in the Saint Louis region.

said the Ferguson store was equipped with surveillance video cameras which recorded locally to a DVR system
in the store. The DVR system was recovered from the Ferguson store after the store was destroyed during the
rioting. The DVR system was heavily damaged in the fire and was being processed at their corporate
headquarters in an attempt to recover video footage.

This concluded the phone conversation with

At approximately 9:30 a.m., Detective Detective and Detective of the
Saint Louis County Police Department’s Division of Criminal Investigation, Bureau of Crimes Against Persons,
drove to the Ferguson Market, located at 9101 West Florissant Avenue. They did so in an attempt to retrieve
additional security camera footage from approximately 1:13 a.m. on August 9, 2014 where, according to
employees of the Ferguson Market, Brown possibly had an additional encounter with employees in the store.

Detective spoke with and his attorney who indicated they would not be granting
consent to access the security system. They did grant consent to enter the management office area to obtain
identifying information about the system itself.



Once consent to enter the management office was granted, Detective entered and observed a
desktop computer that appeared to be connected by video cables to store surveillance cameras. Detective

conducted an inspection of the rear of the desktop computer, described as being black and silver in
color, no visible name brand present, with serial number 16201080900995. Detective bserved the
computer was being utilized to record video footage captured by store surveillance cameras.

At approximately 11:00 a.m., Detective Sergeant drove to the offices of KMOV-TV and contacted
employee Detective Sergeant retrieved from a CD containing news
footage of interviews conducted with Dorian Johnson. Detective Sergeant later packaged and

marked the CD as evidence and released it to the Saint Louis County Property Control Unit.

At approximately 12:50 p.m., Detective Detective Sergeant Special Agent AUSA
and DOJ Attorney arrived at the Saint Louis City NAACP office, located at 625 North Euclid
Avenue in Saint Louis City for a previously scheduled 1:00 p.m. interview with:

did not show for the scheduled interview. Saint Louis NAACP President eventually
drove to her residence, picked her up and drove her back to the NAACP office.

At approximately 2:30 p.m., arrived for the scheduled interview. After a discussion, indicated

was in fact a witness and agreed to complete an audio recording of her account of the incident. A
department issued digital recorder was used to capture the statement. ’s audio statement was later
transferred from the digital recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis
County Property Control Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was completed at approximately 4:00 p.m.

During the interview with she made reference to a map. The map was later packaged and
marked as evidence and released to the Saint Louis County Property Control Unit.

At approximately 1:15 p.m., Detective spoke by phone with Detective who indicated the owners
of the Ferguson Market were not willing to consent to a search of the store’s video system. Detective
contacted Detective and directed him to prepare a search warrant for the associated items.



At approximately 3:00 p.m., Detective prepared and applied for a search warrant requesting the seizure
and search of a black and silver computer with serial number 16201080900995 located within the Ferguson
Market. After a review of the facts and circumstances of the incident, the Honorable Judge

signed the warrant authorizing the search of the Ferguson Market and seizure of the computer.

After obtaining the search warrant, Detective drove to the Ferguson Market with Detective and
Detective of the Saint Louis County Police Department’s Division of Criminal Investigation, Crime Scene
Unit. Detective handed the search warrant to attorney who was representing the business
owners. reviewed the search warrant and complied with the removal of the following item:

- Black/Silver Misc brand computer Serial Number 16201080900995

Detective conducted a manual check of the computer’s software to ensure that the video surveillance
software and footage was in fact being stored on the computer’s hard drive. During this check, Detective

observed a username and password was needed to access the DVR software. A store employee
provided Detective with the username and password.

Detective seized and photographed the computer. Detective later took custody of the computer
at the Saint Louis County Police Department’s Computer Forensics Lab.

Detective took several photographs of the computer prior to disassembling it for examination.
Detective removed a Western Digital (500 Gigabyte) internal hard drive from the computer.
Detective connected the hard drive to a Tableau Forensic Duplicator (TD2) and extracted a forensic

image of the hard drive to a computer lab hard drive that had previously been wiped to ensure no data was
present.

Detective created two additional forensic images of the computer hard drive for examination
purposes. The original hard drive discovered in the computer was seized as evidence to ensure the original
data was not disturbed. One forensic image was seized as evidence.

Due to the specific DVR (digital video recorder) being utilized by the Ferguson Market, Detective

inserted one of the hard drives containing a forensic image of the computer to enable his examination.
Detective then powered on the computer and observed that the computer successfully completed the
boot process. Detective then activated the “Dvis DVR” software and discovered it successfully loaded
the video surveillance contained on the computer hard drive.

Detective extracted two sets of surveillance footage to DVD discs.

The first set of surveillance footage was from August 9th, 2014, shortly after 1:00 A.M. A copy of this was
seized and packaged as evidence.



The second set of surveillance footage was from August Sth, 2014 after 11:00 A.M. A copy of this was seized
and packaged as evidence.

At the completion of the forensic examination, Detective packaged the computer as evidence.
During the afternoon hours, Detective met with 911 Coordinator of the Saint
Louis County Police Department Emergency Communications Network. indicated phone number

which had previously been identified with an anonymous caller who called in on August 9,
2014, was actually an internal routing number belonging to the Saint Louis County Police Department’s
position T4. The actual originating phone number associated with the anonymous caller was

A computer record check of revealed the provider was Sprint Nextel. A Grand Jury subpoena,
which was authored by Detective was delivered to the Saint Louis County Prosecuting Attorney’s Office,
requesting the subscriber information associated with this phone number.

The following information documents the Saint Louis County Police Department’s investigative activities on
Saturday, August 16, 2014.

During the morning hours of Saturday, August 16, 2014, the Federal Bureau of Investigation conducted a
canvass of the Canfield Green Apartment Complex in an attempt to locate additional witnesses to the incident
in question. The associated Federal Bureau of Investigation FD-302s and digital recordings can be referenced
for additional information regarding the canvass.

At approximately 11:50 a.m., Detective contacted by phone and asked if he was willing
to speak with law enforcement about his observations during the incident in question. stated he was still
in discussions with his family about whether or not to talk with detectives and to contact him at a later date.

At approximately 6:50 p.m., Detective and Detective drove to the residence of
located at Saint Louis, Missouri for a previously scheduled follow-up interview.
had previously been interviewed on August 9, 2014; however, was upset and

was unable to give a complete account of what he witnessed at that time.

escorted Detective and Detective into the kitchen of his residence where the
three sat at the kitchen table.

agreed to complete an audio recording of his account of the incident. A department issued
digital recorder was used to capture his statement. s audio statement was later transferred
from the digital recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis County
Property Control Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was completed at approximately 7:25 p.m.

Detective M. of the Saint Louis County Police Department’s Division of Criminal
Investigation, Bureau of Crimes Against Persons, sent a preservation letter to Google Incorporated for the
video titled, “Mike Brown EyeWitness Crime Scene Video Ferguson, MO”, which was posted by “Black
Canseco”. This video had been widely circulating online and showed footage and commentary of the Canfield
Green Apartment Complex shortly after the incident took place. Detective later downloaded the
video to CD and packaged and marked it as evidence and released it to the Saint Louis County Property
Control Unit.

The following information documents the Saint Louis County Police Department’s investigative activities on
Sunday, August 17, 2014.

At approximately 9:05 a.m., Detective contacted by phone and asked if he was willing to
speak with detectives about his account of the incident. said, after speaking with his family on three



separate occasions, he was not inclined to provide his account. He stated he was afraid to assist for fear of
retaliation from the community if he told the truth and if it was learned that he assisted investigators with
providing information that was not consistent with what was being reported by the media.

The phone conversation with was concluded.

Based on statements made by P.O. Darren Wilson during his interview, regarding the use of his radio during
the incident, Detective contacted the Saint Louis County Police Department’s Bureau of
Communications and requested any and all radio traffic on RIOT A between 11:40 a.m. and 12:15 p.m. on
Saturday, August 9, 2014. The radio traffic was transferred to CD and later packaged and marked as evidence
and released to the Saint Louis County Property Control Unit.

After review the seven files on the CD, which consisted of transmission on RIOT A within the requested time
frame, none of the transmissions appeared to be of P.O. Darren Wilson.

Full details of the transmissions can be heard on the associated CD.

At approximately 1:35 p.m., Detective of the Saint Louis County Police Department’s
Division of Criminal Investigation, Bureau of Crimes Against Persons, was contacted via telephone by Public
Safety Dispatcher of the Saint Louis County Police Department’s Division of Operational
Support, Bureau of Communications.

Public Safety Dispatcher explained the Saint Louis County Police Department’s Bureau of
Communications received a telephone call from a subject, who later identified himself as
wished to speak with investigators regarding his knowledge of the shooting death of Michael

Brown.
Public Safety Dispatcher requested detectives attempt to contact via telephone at
At approximately 1:47 p.m., Detective spoke by phone with:

explained he did not witness the encounter between Brown and the police officer; however, he
claimed to have heard a pattern of gunfire while he performed yard work at his home.

Detective asked if he was available to meet and discuss the investigation, to which he said
he was; however, he expressed fear of meeting investigators at his home. agreed to meet



detectives on the parking lot of the located near the intersection of West
Florissant Avenue and Dunn Road.

At approximately 2:10 p.m., Detective and Detective of the Saint Louis County
Police Department’s Division of Criminal Investigation, Bureau of Crimes Against Persons, drove to the

shopping center, contacted and escorted him to the detective’s unmarked police vehicle for an
interview.

agreed to complete an audio recording of his account of the incident and reiterated his statement.
A department issued digital recorder was used to capture his statement. ’s audio statement was
later transferred from the digital recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint
Louis County Property Control Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was concluded at approximately 2:56 p.m.

The following information documents the Saint Louis County Police Department’s investigative activities on
Monday, August 18, 2014.

Detective was able to view the security footage from a building that
had previously been identified as being under renovation. Detective determined it was from August
9, 2014; however, the video showed a time of 11:18:00 a.m. The video appeared to be footage from well after
the events surrounding the shooting. This footage did not provide any footage of evidentiary value.

Detective spoke by phone with Sergeant of the Ferguson Police Department. Sergeant
was asked to confirm whether channel 3 on Ferguson’s portable radios was assighed to the channel identified



at “RIOT A.” Sergeant confirmed the Ferguson Police Department had channel 3 on their radios
assigned to RIOT A.

At approximately 2:38 p.m., Investigator Special Agent and Special Agent both
of the Federal Bureau of Investigation, met with for a previously scheduled meeting at the
Saint Louis County Prosecuting Attorney’s Office.

The associated audio recording on CD and Federal Bureau of Investigation FD-302 can be reviewed for full
details of the meeting.

At approximately 4:00 p.m., Detective was directed to contact witness and witness
in an effort to determine if they independently completed a written statement documenting their
account of the incident.

Detective attempted to contact No answer was received and a voice
message was left requesting a return telephone call.

Detective then telephoned After speaking with Detective
learned had written a statement at the direction of his former employer. indicated he was in
possession of the handwritten statement; however, he was hesitant to meet with investigators. Ultimately,
indicated he was more comfortable meeting in a public place and directed detectives to meet at the
at approximately 6:30 p.m.

At approximately 6:30 p.m., Detective and Detective arrived at the nd met with

Also present was Special Agent of the Federal Bureau of Investigation. Upon initial
contact, Detective and Detective could immediately detect a strong odor associated with an
alcoholic beverage emitting from s breath.

Detective asked to accompany investigators to Detective unmarked police vehicle.
agreed. The remainder of the interview was conducted in the presence of Detective and

Special Agent Prior to conducting the recorded interview with he provided Detective

with a map of the Canfield Green Apartment Complex and two pieces of photocopied paper which, when put

together, appeared to be one consistent handwritten note.

initially explained he did not feel comfortable providing the original handwritten note as he feared it
would be shredded by the police. stated the note would be lost because it did not favor the police.
added the original documents were in a safe place.

Detective exited the vehicle to briefly speak with Detective about the lack of the original
document. After approximately two minutes, and Special Agent exited the vehicle at which
time agreed to provide investigators with the original copy of the handwritten note and map.

then accessed a locked utility box attached to his vehicle. retrieved a Daily Job Report form

and a map of the Canfield Green Apartment Complex. On the reverse side of the Daily Job Report, Detective
observed a handwritten note. The note read as follows:



“Witnessed Cop Shooting 8-9-14 12:00
Talked with victim for 25-30 min

About god He says the Lord Jesus Christ
Would Help me Through my Problems
Then said He was going to Store

& He would Be Back

Then | Heard a Pop (thought nothing)
Then another looked over seen

Victim Stumbling & Running Thought
gunfire figured He was Running

from who had gun

Then He Threw His Hands

Up & yelled ok ok ok ok ok

A Police Officer (who said nothing)
emped his gun into The guy

| Believe 7 more at close Range

What Happened Before The first 2

| don’t know but from When He said

He would Be Back | would say

25-30 minutes Passed Before Shots fired”

This is an accurate representation of the handwritten note; however, for an exact depiction, reference should
be made to the note. Detective seized the handwritten note as evidence. The handwritten note was
ultimately marked, packaged and forwarded to the Saint Louis County Property Control Unit.

Detective Agent and entered Detective unmarked police vehicle at which
time agreed to complete a recorded audio statement of his account of the seizure of the handwritten
note. A department issued digital recorder was used to capture his statement. 's audio statement was

later transferred from the digital recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint
Louis County Property Control Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

During the interview with he made reference to a map. The map was seized and packaged as
evidence and released to the Saint Louis County Property Control Unit.

The interview with was completed at approximately 6:58 p.m.

At approximately 8:00 p.m., Detective was contacted by Police Officer of the
Saint Louis County Police Department’s Division of Patrol, Central County Precinct. P.O. indicated he



received information regarding the possible presence of a video recording depicting the incident in question.

P.O. indicated he was contacted by about the presence of a video recording. P.O.
added could be contacted at

Detective telephoned who said his coworker, spoke to him regarding

a video and that a family member of his had seen a video of the incident. indicated

could be contacted at

Detective telephoned at the number provided. Detective asked the subject to
fully identify himself; however, he refused. Detective then inquired about any knowledge of a video of
the incident. indicated his son had mentioned speaking with a friend who watched a

video of the incident in its entirety.

explained his son is a student at University of Missouri-Columbia and the friend of his son is a
student at Webster University. did not know the name of the friend or any additional
identifying information.

added his son was currently vacationing in and was unreachable. He indicated he
would contact his son after returning to inquire about further information.

At approximately 9:54 p.m., Detective Detective Special Agent Special Agent
DOJ Attorney and AUSA met with at her residence for a previously scheduled
interview.

agreed to complete an audio recording of her account of the incident. A department issued
digital recorder was used to capture the statement. s audio statement was later
transferred from the digital recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis
County Property Control Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was completed at approximately 10:48 p.m.

During the interview with she made reference to a map. The map was seized and
packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property Control Unit.

The following information documents the Saint Louis County Police Department’s investigative activities on
Tuesday, August 19, 2014.

Detective contacted the Saint Louis County Police Department’s Bureau of Communications and
spoke with PSD Il Detective requested digital copies of radio traffic from Riot A and Point to
Point, as well as telephone positions identified as Supervisor 1 and Supervisor 2 from 12:07 p.m. to 8:00 p.m.
on Saturday, August 9, 2014.

Detective spoke with QuikTrip Corporate Security Officer about the location of the
DVR system from QuikTrip Store #616. directed Detective to contact t
QuikTrip Headquarters with a business phone number of



Detective was unable to make contact with however, he spoke with Employee
who indicated the DVR system in question was destroyed and their IT department was unable to
retrieve any information from this DVR system.

was asked to send the DVR system via FED EX to:

Detective DSN
DCI/SIU

7900 Forsyth Boulevard
Clayton, Missouri 63105

later indicated the DVR system was shipped with a tracking number of 127306401511376611.
indicated he would forward a timeline of the DVR system’s events since receiving it.

Detective of the Saint Louis County Police Department’s Division of Criminal
Investigation, Bureau of Crimes Against Persons, had previously searched the content of YouTube.com for
eyewitness statements and/or video footage of the Michael Brown shooting. Detective identified four
video postings that appeared to be relevant, which were identified as:

1. Titled: “Mike Brown EyeWitness Crime Scene Video Ferguson, MO”
URL: “https://www.youtube.com/watch?v=VdL9dgkyjhM”

Account Name: “Black Canseco”

2. Titled: “Eyewitness speaks on the murder of Mike Brown”
Published Date: August 10" 2014

URL: “https://www.youtube.com/watch?v=tfy5FigzWHI”
Account Name: “drug-warrior”

3. Titled: “Mike Brown Shooting, Ferguson Missouri! Loading the body in a SUV”
Posted Date: August 11", 2014

URL: “https://www.youtube.com/watch?v=5Wt8yEGacls”
Account Name: “Law Abiding Citizen News”

4. Titled: “A Eyewitness Explains How Ferguson, Missouri Teen Mike Brown Surrendered &
Shot By Police Officer”
Published Date: August 10" 2014

URL: “https://www.youtube.com/watch?v=_go14KOcQxw”
Account Name: “JNumba ExclusiveVidz”

Detective sent a preservation letter request to Google Incorporated requesting the videos “Mike Brown
Shooting, Ferguson Missouri! Loading the body in a SUV” and “A Eyewitness Explains How Ferguson, Missouri



Teen Mike Brown Surrendered & Shot By Police Officer” be preserved. Detective had previously sent a
preservation letter to Google Incorporated, for the video titled “Eyewitness speaks on the murder of Mike
Brown”, which was posted by “drug-warrior”. Detective had previously sent a preservation letter to
Google Incorporated for the video titled “Mike Brown EyeWitness Crime Scene Video Ferguson, MO”, which
was posted by “Black Canseco”.

Detective produced a digital copy of the four YouTube videos (including one MP3 file), which she
packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property Control Unit.

Detective prepared a search warrant for Google Incorporated for the four accounts. The search
warrant was presented to and granted by Judge of the Circuit Court of Saint Louis County.
The search warrant was faxed to Google Incorporated at

Detective requested a list of eyewitnesses already identified and interviewed by detectives from the
Bureau of Crimes Against Persons.

At approximately 9:00 a.m., Detective provided Detective with a telephone number of
An individual with this phone number had previously contacted the Saint Louis County Police
Department’s Bureau of Communications with information regarding the incident.

At approximately 9:30 a.m., Detective called telephone number A male who refused to
identify himself answered the telephone and stated he did not want to talk to the police because he had
already given his statement to the police. The male then ended the telephone call.

At approximately 10:00 a.m., Detective Sergeant of the Saint Louis County Police
Department’s Division of Criminal Investigation, Bureau of Crimes Against Persons, was contacted via
telephone by Detective of the Saint Peters, Missouri, Police Department. Detective

stated a by the name of who was approximately years old, with a
mobile phone number of was a
possible witness to the incident. Detective indicated attempted to speak to the

media about his witness statement; however, when an unknown media source started to ask him personal
guestions, stopped the interview.



Detective Sergeant forwarded this information to Detective for follow-up investigation.

At approximately 10:35 a.m., Detective received a telephone call from Witness
verified the existence of a handwritten note completed by him. also agreed to meet investigators at
his residence and provided the address.

At approximately 11:15 a.m., Detective and Special Agent arrived at
After arriving, investigators met with and were invited into his residence. confirmed he was in
possession of a note he wrote immediately following the incident. provided Detective with a

handwritten note, which was written on white lined paper. The note read as follows:

“On Saturday August 9™ at approx. 12:15
| witnessed one white male police officer
Gun down and kill on black male.

Initially | heard a single shot fired and
peered around the corner to see black male
at which time | heard another shot and

saw the white cop behind the black man.

| was 50-60 yards away watching the black
man stumbleing away from the officer and
turn with hands raised yelling ok! Ok!
officer proceeded to unload clip into black
man, at least 6-7 more shots.

30 minutes before incident fellow co-worker
spoke with the black man

who spoke of Jesus and life of honest people.

Mike was his name. He was wearing

a cardinals ballcap, grey shirt and jean shorts

with yellow pot leaf socks and sandles

At the time of the incident After hearing
the first and second shots | stood there

like a deer in head lights stunned to see
and believe what was happening

Mike said he was going to the convenience
store to get a few things and would be right
back. We were working at his building

and engaged in conversation. He seemed like
a nice guy”



This is an accurate representation of the handwritten note; however, for an exact depiction, reference should
be made to the handwritten note. Detective seized the handwritten note as evidence. The
handwritten note was ultimately marked, packaged, and forwarded to the Saint Louis County Property Control
Unit.

Prior to conducting an audio recorded interview, mentioned and “Mike” had a conversation
regarding drugs, specifically marijuana.

agreed to complete a recorded audio statement of his account of the seizure of the handwritten note.
A department issued digital recorder was used to capture his statement. ’s audio statement was later
transferred from the digital recorder to a CD, which was packaged as evidence and released to the Saint Louis
County Property Control Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was concluded at approximately 11:26 a.m.



At approximately 11:00 a.m., Detective and Detective

again drove to West Florissant

Avenue in an attempt to make contact at the businesses that had previously been closed. The following are

the results of those contacts:

Detective attempted to make contact with an employee at
identified as She spoke with:

said the business was not equipped with video surveillance cameras.

Detective attempted to make contact with an employee at
identified as She spoke with:

said the business was not equipped with video surveillance cameras.

Detective attempted to make contact with an employee at
identified as She spoke with:

said the business was not equipped with video surveillance cameras.

a business

a business

, a business



Detective attempted to make contact with an employee at a business
identified as She spoke with:

said the business was not equipped with video surveillance cameras.

Detective attempted to make contact with an employee at , a vacant
building under renovation, in an attempt to obtain the correct footage after learning the incorrect footage had
previously been provided. He spoke with:

advised the digital video recorder only recorded one week’s worth of footage and began to write over
the old footage. As a result, he was only able to go back to the events of August 13, 2014.

Detective attempted to make contact with an employee at a business
identified as He spoke with:

said the business had no exterior cameras. The interior cameras did not provide a view of outside the
business.

Detective noted the exterior of had overgrown vegetation at the front
of the building. Although there were multiple visible exterior cameras, the windows were boarded, and the



parking lot had multiple cracks with vegetation growing through the cracks. There was no signage on the
exterior of the building.

The canvass on West Florissant Avenue was concluded at approximately 12:30 p.m.

At approximately 12:30 p.m., Detective contacted with Christian Hospital Risk
Management at telephone number Detective requested an interview with Registered
Nurse and Physician’s Assistant regarding their treatment of patient P.O. Darren

Wilson, on August 9, 2014 at Christian Northwest Emergency Department.

Detective learned Nurse was employed by Christian Hospital and the interview could be
conducted at Christian Northeast Hospital, located at

Detective was advised written consent would need to be gained from P.O. Darren Wilson to facilitate
the interview with Nurse Detective was provided an Authorization for Release of Information
Form. The form was then provided to Detective

Detective was advised Physician’s Assistant was employed by
As a result, any needed information regarding the treatment of P.O. Darren Wilson by
Physician’s Assistant should be directed to

handled legal matters for

Detective telephoned Detective requested an interview
with Physician’s Assistant indicated written consent from P.O. Darren Wilson would need
to be obtained. Detective was provided an additional Authorization for Release of Information Form.

This second form was also provided to Detective

At approximately 4:15 p.m., Detective attempted to contact via telephone. A

who would not identify answered the telephone and indicated was not in at the time
of the telephone call. Detective provided his contact information for to return his call.
At approximately 5:30 p.m., Detective and Detective met with P.O. Darren Wilson and his
attorney, for a previously scheduled meeting.
During the meeting, P.O. Darren Wilson, with the assistance of his attorney, completed and

signed the following forms:

Consent to Access E-mail and Acquire Information Within

Consent to Assume Online Presence

Consent to Search

Criminal Authorization for Release of Information for Christian Hospital

After signing the forms, P.O. Darren Wilson, with the assistance of his attorney, granted the Saint Louis County
Police Department consent to search his email and its contents and to assume his online presence, specifically
Facebook.com, and access its stored data. He also completed and signed the forms granting consent to search
his white iPhone 5 with a phone number of and his black Samsung flip phone with a phone



number of Excluded from the search were any communications between P.O. Darren Wilson
and P.O. Darren Wilson also completed the forms granting permission to allow employees of
Christian Hospital to disclose his treatment to investigators. This form was later deemed inadequate due to
the handwritten additions made by

During the meeting, P.O. Darren Wilson indicated he had not posted any information about the incident on his
Facebook page and any information on a Facebook page associated with his name was not legitimate.

P.O. Darren Wilson then turned over his two mobile phones which were seized as evidence. Detective
drove the mobile phones to the Saint Louis County Police Department’s Division of Criminal Investigation,

where they were released to Detective Detective was provided specific phone numbers and
email addresses to avoid accessing Attorney-client privileged information. Detective conducted an
examination on both phones. Detective 's supplemental report can be viewed for additional details.

The consent to search forms were later packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property
Control Unit.

At the conclusion of the examination of the mobile phones, at approximately 10:30 p.m., Detective

released the phones to Detective who returned the phones to at P.O. Darren Wilson’s
request.

At approximately 6:30 p.m., Detective Detective Sergeant and Detective traveled to
the United States District Court for the Eastern District of Missouri, located at 111 South Tenth Street, Saint
Louis, Missouri 63102, for a previously scheduled interview with Sergeant of the Ferguson Police
Department. Also present for the interview were Special Agent AUSA and DOJ Attorney
At approximately 7:00 p.m., Sergeant arrived and was escorted to a conference room within the United

States Attorney’s Office.

Sergeant agreed to complete an audio recording of his account of the incident. A department issued
digital recorder was used to capture the statement. Sergeant s audio statement was later transferred
from the digital recorder to a CD, which was packaged as evidence and released to the Saint Louis County
Property Control Unit.

The following is a transcript of the interview with Sergeant



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with Sergeant was completed at approximately 7:59 p.m.



At approximately 9:15 p.m., Detective was contacted via telephone by a who identified

as with a date of birth of Detective requested to meet with in
person for an interview. said he would think about it and contact Detective
Detective conducted a law enforcement computer check with the provided information and

tentatively identified him as:

The following information documents the Saint Louis County Police Department’s investigative activities on
Wednesday, August 20, 2014.

At approximately 9:00 a.m., Detective was contacted by who provided Detective
with attorney, ’s telephone number of asked Detective
to contact  attorney about meeting for an interview. Detective contacted the telephone

number and spoke with Detective and arranged to meet at the Federal Bureau of

Investigation office located at 2222 Market Street Saint Louis, Missouri 63103 at 12:00 p.m. for an interview
with

At approximately 9:00 a.m., Detective Detective , Detective Sergeant Special Agent
Special Agent AUSA DOJ Attorney and DOJ Attorney met with
Lieutenant Colonel of the Ferguson Police Department in private in a conference room within

Ferguson Fire House number 1.

Lieutenant Colonel agreed to complete an audio recording of his account of the incident. A
department issued digital recorder was used to capture the statement. Lieutenant Colonel s audio
statement was later transferred from the digital recorder to a CD, which was packaged as evidence and
released to the Saint Louis County Property Control Unit.

The following is a transcript of the interview with Lieutenant Colonel



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with Lieutenant Colonel was completed at approximately 9:47 a.m.
At approximately 9:50 a.m., Detective , Detective Sergeant Special Agent Special Agent
AUSA , DOJ Attorney and DOJ Attorney met with Detective of the

Ferguson Police Department in private in a conference room within Ferguson Fire House number 1.

Detective agreed to complete an audio recording of his account of the incident. A department issued
digital recorder was used to capture the statement. Detective ’s audio statement was later transferred
from the digital recorder to a CD, which was packaged as evidence and released to the Saint Louis County
Property Control Unit.

The following is a transcript of the interview with Detective



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with Detective was completed at approximately 10:00 a.m.
At approximately 12:00 p.m., Detective and Detective arrived at the Saint Louis Division of the
Federal Bureau of Investigation for a previously scheduled meeting with After arriving at the

front parking lot, detectives noticed a large media presence across the street from the building. Their
attention was directed toward the front of the building.

At the front entrance to the building, detectives were contacted by and appeared
uncomfortable by the media presence, immediately departed the conversation and sat inside  vehicle on
the parking lot. explained to detectives that did not wish to provide a statement at that time
because there had been death threats about the situation. explained would only provide a
witness statement if  was compelled to by a Grand Jury.

This concluded the conversation with and departed the parking lot.

Detective updated her Federal Bureau of Investigation liaison, Analyst of Detective s
progress regarding Detective also relayed subpoena information pertaining to subpoenas
already presented to the grand jury by Detective on Tuesday, August 12 ,2014 regarding news

coverage of the shooting including: KMOV, KSDK, Fox News Network, Turner Broadcast System, Saint Louis
Post Dispatch, Fox 2 News and NBC Universal. Each of these organizations had previously been identified as
having provided witness coverage of the incident.

Detective and Detective identified an individual claiming to be an eyewitness of the incident.
The individual, had engaged in a Instant Message (IM) chat with

in which he described his alleged eyewitness account of the incident. An unknown individual, identified with
the Twitter handle of posted a screenshot of this IM chat and posted it to a feed for
witnesses. A subsequent computer investigation revealed was the same individual who
appeared to be the account holder of the account for Notification of this
information, including a digital copy of the information, was made by Detective to Detective

Detective was advised by Detective that information was being circulated regarding P.O.
Darren Wilson’s Facebook page. The information claimed P.O. Darren Wilson had uploaded details of the
incident to his Facebook page. P.O. Darren Wilson had previously provided Detective with voluntary



written consent for his Facebook account to be accessed and searched. Detective relayed this
information to Detective who accessed the account, digitally recorded the account’s contents,
produced a digital copy of the account’s contents, and packaged this digital copy of P.O. Darren Wilson’s
Facebook account, which she placed into evidence at the Saint Louis County Property Control Unit.

P.O. Darren Wilson’s Facebook account displayed a Profile Name of “Darren Wilson” and a username of

Detective also prepared a search warrant for the Facebook account of Darren Wilson,
which was presented to and granted by Judge of
Division  of the Circuit Court of Saint Louis County. Detective

Detective prepared a search warrant for the five following Facebook accounts of:

The search warrant was presented to and granted by Judge of Division  of the Circuit Court of Saint
Louis County. Detective

Detective prepared a court order for Telecommunications for the wireless/cellular
account of Darren Wilson, mobile phone number which was presented to and granted by Judge

of Division  of the Circuit Court of Saint Louis County. Detective subsequently executed the
court order by sending it to on August 20, 2014, for which he received faxed communication of the
court order’s successful transmission.

Detective prepared a court order for Telecommunications for the wireless/cellular
account of Darren Wilson, mobile phone number which was presented to and granted by Judge
of Division  of the Circuit Court of Saint Louis County. Detective subsequently executed the

court order by sending it to Sprint on August 20, 2014.

At approximately 4:30 p.m., Detective contacted Paramedic by phone and asked him if he
had any contact with P.O. Darren Wilson on scene or afterwards. This was based on a comment made by
Lieutenant Colonel during his interview, in which he thought a Christian Hospital EMS Paramedic
washed the blood off P.O. Darren Wilson’s hands and arms. Paramedic said he and his partner,



Paramedic were dispatched to the scene on Canfield Drive. When they arrived, P.O. Darren Wilson
was not at the scene, and they proceeded to a staging area.

This concluded the conversation with Paramedic

At approximately 4:35 p.m., Detective contacted Paramedic of Christian Hospital
EMS by phone. He said he and his partner, Paramedic were operating Christian Hospital
Ambulance on August 9, 2014. They were requested to respond to the Ferguson Police Department and
check on P.O. Darren Wilson. When they arrived, P.O. Darren Wilson was in a room with another officer. P.O.
Darren Wilson told them he was refusing medical treatment. said he and left the Police
Department. He said they had no physical contact with P.O. Darren Wilson.

This concluded the conversation with Paramedic

At approximately 5:00 p.m., Detective contacted Paramedic by phone. He said after they left
the sick case at Glenark Drive, they were flagged down by an officer on Canfield Drive to assist the
shooting victim. He said he did not see P.O. Darren Wilson at the scene.

This concluded the conversation with Paramedic

After contacting all three sets of paramedics who had involvement with this incident, it was determined none
of them assisted P.O. Darren Wilson in washing the blood off his hand and arms.

Detective received the Post-Mortem Examination Report of Brown from the Saint Louis County
Medical Examiner’s Office. The report, completed by Doctor indicated the cause of death was due to
gunshot wounds of the head and chest, and the manner of death was homicide. Also attached was a Saint
Louis University Toxicology Laboratory Report which indicated Brown tested positive for cannabinoids. Details
of both the examination and the toxicology report can be viewed under Saint Louis County Medical Examiner’s
Office Report Number 14-5143.

The following information documents the Saint Louis County Police Department’s investigative activities on
Thursday, August 21, 2014.

At approximately 12:00 p.m., Detective and Detective of the Saint Louis County
Police Department’s Division of Criminal Investigation, Bureau of Crimes Against Persons, met with:



at the Saint Louis County Police Department’s temporary Command Post located near the intersection of
Lucas and Hunt Road and West Florissant Avenue. agreed to meet with detectives after he had
previously dropped off a letter at the command post.

agreed to complete an audio recording of his account regarding the letter in question. A department
issued digital recorder was used to capture the statement. s audio statement was later transferred from
the digital recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property
Control Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was concluded at approximately 12:16 p.m.

During the interview with he made reference to a letter he had typed and presented to the command
post. The letter was later packaged and marked as evidence and released to the Saint Louis County Property
Control Unit.

At approximately 12:30 p.m., Detective and Detective of the

County Sheriff's Department, assigned to the Saint Louis County Police Department’s Division of Criminal

Investigation, Bureau of Crimes Against Persons traveled to the Fraternal Order of Police at 9620 Lackland

Road in Overland, Missouri and contacted P.O. Darren Wilson and his attorney Detective
and Detective met P.O. Darren Wilson and in a conference room and

presented them with two medical release consent forms. Both P.O. Darren Wilson and

completed and signed the forms. Detective took possession of the forms and later released them to

Detective

At approximately 1:15 p.m., Detective arrived for a previously scheduled meeting with witness:

at the
Also present for the interview was Special Agent of the Federal Bureau of
Investigation.

Detective met on the parking lot, and the interview was conducted inside his unmarked
department vehicle.

agreed to complete an audio recording of her account of the incident. A department issued digital
recorder was used to capture the statement. ’s audio statement was later transferred from the digital
recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property Control
Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.



The interview with was concluded at approximately 1:35 p.m.

During the interview with she made reference to a map. The map was later packaged and marked as
evidence and released to the Saint Louis County Property Control Unit.

At approximately 2:00 p.m., Detective directed Detective and Detective
of the Saint Louis County Police Department’s Division of Criminal Investigation, Bureau of Crimes
Against Persons, to travel to in an attempt to contact

for a follow-up interview.

At approximately 2:30 p.m., they contacted at his residence and requested he accompany them
back to the Saint Louis County Police Department’s Division of Criminal Investigation offices for a follow-up
interview. agreed to voluntarily travel with the detectives but first requested to quickly shower and
change clothes. Detectives waited outside while he showered.

At approximately 2:45 p.m., exited his residence and entered the front passenger seat of Detective
’s police vehicle. was not handcuffed or restrained in any manner.
Detective and Detective conveyed in their unmarked vehicle to the Division of

Criminal Investigation offices, where they arrived at approximately 3:15 p.m.

While traveling to the Division of Criminal Investigation offices, spoke about several topics including
his interaction with Michael Brown. He stated Brown first approached him and his co-worker outside an
apartment as they were working. said Brown approached them and Brown stated he was “getting a
bad vibe” from them. said Brown asked them if they were mad at something. said his co-
worker, in an effort to ease apparent tension in the moment, joked that their boss had shorted him on his last
paycheck.

stated his co-worker made mention of Brown’s socks which had the image of marijuana leaves on
them. said Brown responded by stating, “Ain’t nothing wrong with a little bud. You gotta try
everything once so you know what you like.” said during the conversation, Brown acted, “like he was
on something.” said Brown was talking about Jesus and at one point had raised his arms and, with
clenched fists, shook them at the sky.

went on to mention how stressed he had been and talked about losing his job after taking days off to
deal with the stress of the incident.

At approximately 3:15 p.m., Detective Detective and arrived at the Division of
Criminal Investigation offices. was escorted to interview room 6. Prior to entering the room, a

DVD recorder was activated and recorded the activities in the room.

At approximately 3:27 p.m., Detective and Detective entered the interview room and spoke
with

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio and video statement on DVD, the
DVD should be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was concluded at approximately 6:06 p.m.

At the conclusion of the interview, was escorted from the Division of Criminal Investigation offices and
driven back to his home by Detective and Detective

During the interview with he made reference to a map. The map along with the Saint Louis County
Police Department Warning and Waiver Form and the DVD containing the interview were later packaged as
evidence and released to the Saint Louis County Property Control Unit.

At approximately 3:00 p.m., Detective and Detective drove to
in an attempt to contact

After arriving, Detective and Detective observed a truck in the driveway
of the residence with the door labeled, Detective and Detective
exited their vehicle and observed what sounded like talking behind the residence. Detective and
Detective walked to the rear of the residence and observed and two additional
subjects working on what appeared to be a landscaping project. Detective advised that
Detective would like to ask him additional questions regarding their investigation and asked if
he would accompany Detective and Detective to the Saint Louis County Police
Department’s Division of Criminal Investigation offices. agreed and voluntarily rode with Detective
and Detective was not handcuffed or restrained in any manner.

At approximately 3:35 p.m., Detective Detective and arrived at the Division of
Criminal Investigation offices. was escorted to interview room 2. Prior to entering the room,

a DVD recorder was activated and recorded the activities in the room.

At approximately 4:17 p.m., Detective and Detective entered the interview room and spoke
with

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio and video statement on DVD, the
DVD should be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was concluded at approximately 5:21 p.m.



At the conclusion of the interview, was escorted from the Division of Criminal Investigation offices
and driven back to his work vehicle by Detective and Detective

The Saint Louis County Police Department Warning and Waiver Form and the DVD containing the interview
with were later packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property Control Unit.

Detective continued a social media search for individuals posting eyewitness statements or other
relevant information to social media sites. She identified an additional account of interest:

The search warrant was presented to and granted by Judge of Division  of the Circuit Court of Saint
Louis County. Detective

Detective updated her Federal Bureau of Investigation liaison, Analyst of her investigative
efforts. During this time, Analyst advised Detective of three additional Facebook accounts the
Federal Bureau of Investigation had deemed to be of investigative interest to the Federal Bureau of
Investigation: the personal Facebook account of Mike Brown, the personal Facebook account of

and the personal Facebook account of

It was later determined the Federal Bureau of Investigation would handle obtaining search warrants for the
Facebook accounts of Michael Brown, and

The following information documents the Saint Louis County Police Department’s investigative activities on
Friday, August 22, 2014.

At approximately 10:00 a.m., Detective spoke by phone with Attorney Freeman Bosley Jr. at
and requested Dorian Johnson make himself available in order to obtain a sample of his DNA for
elimination purposes. Bosley indicated he would speak with Johnson and get back with Detective

Bosley later contacted Detective by phone and indicated Johnson would not consent to providing a
DNA sample.

At approximately 10:30 a.m., Detective Detective and Special arrived at
Christian Northeast Hospital, located at for a previously

scheduled interview with:



Detectives were met by Risk Manager of Christian Hospital. escorted Detective
Detective nd Special Agent to RN location in a private conference room

within Christian Northeast Hospital.
Also, present for the interview were Risk Manager and Attorney

agreed to complete an audio recording of his account of the incident. A department issued digital
recorder was used to capture the statement. audio statement was later transferred from the digital
recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property Control

Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was completed at approximately 10:47 a.m.

At approximately 10:57 a.m., Detective spoke by phone with in an attempt to determine
if P.O. Darren Wilson had followed Lieutenant Colonel s advice in keeping a note pad by his bed and
writing down things he remembered about the incident. indicated he would speak with P.O. Darren
Wilson and get back with Detective

called back several minutes later. He indicated he spoke with P.O. Darren Wilson and he was not
keeping a note pad by his bed nor was he making notes about the incident.

At approximately 12:30 p.m., Detective Detective Detective Sergeant Special Agent
and Special Agent met with:



at the Saint Louis City offices of the NAACP for a previously scheduled meeting.

agreed to complete an audio recording of his account of the incident. A department issued digital
recorder was used to capture the statement. s audio statement was later transferred from the
digital recorder to a CD which was packaged as evidence and released to the Saint Louis County Property
Control Unit.

The following is a transcript of the interview with



In the event of a discrepancy between the transcript and the recorded audio statement on CD, the CD should
be used as the most accurate account of the statement.

The interview with was concluded at approximately 1:36 p.m.



During the interview with he made reference to a map. The map was later packaged and marked
as evidence and released to the Saint Louis County Property Control Unit.

At approximately 4:50 p.m., Detective and Detective drove to the Ferguson Market, located
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